
مدیرکل دامپزشکی جنوب کرمان :

تب کریمه کنگو در جنوب کرمان 
 تحت کنترل است 
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بازسازی روی محور سابق
پس از گذشت سه سال بازسازی محور شهداد-نهبندان که در سیل از بین رفته بود، در 

همان مسیر سابق آغاز شد
 معاون وزیر صمت خبر داد:

سه مصوبه سران قوا برای 
تسهیل فضای کسب وکار 

 صنعت و معدن

 رئیس کل دادگستری استان کرمان : 
همایش استانی هفته قوه قضاییه 

 برگزار می شود

پرخطری جاده 
)کرمان-راور-دیهوک( فریاد 

 نمایندگان کرمان را بلند کرد
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گزارش تصویری 
از عملکرد شهرداری 

عنبرآباد با سرپرستی 
 مسعود علی توکلی 

ساعت کار ادارات 
استان کرمان 

 تغییر کرد

بهره برداری از ۵ 
طرح کشاورزی و 

 آب و خاک در بم
مدیــر جهــاد 
کشــاورزی بم 

گفت: در هفته جهاد کشــاورزی، ۵ طرح 
کشاورزی و آب و خاک در بم با هزینه کرد 
بیش از ۲۶۴ میلیارد ریال به بهره برداری 

می رسد.

محور )کرمان-راور-دیهوک( که 
حدود ۱۰۴ کیلومتر آن در حوزه 

استان کرمان است،به دلیل کم عرض بودن، سالانه تلفات 
جاده ای زیادی دارد.
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 مدیر پایگاه میراث جهانی بم: مدیر پایگاه میراث جهانی بم:
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معاون هماهنگی و محیط کسب وکار وزارت 
صنعت، معدن و تجارت به سه مصوبه سران قوا 

برای تسهیل فضای کسب وکار اشاره کرد که به ویژه به احیای واحدهای 
راکد کمک خواهد کرد.  به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »سید مهدی 
نیازی« روز گذشته در نشست خبری افزود: در سال جاری شاهد اتفاقات 
ویژه ای در فضای بین الملل و داخل کشور بودیم که بخشی از هزینه های 

زنجیره ارزش تولید را سبب شد.

رئیس کل دادگستری استان کرمان گفت: همایش 
استانی هفته قوه قضائیه به منظور تبیین رویکردها 

و خدمات دستگاه قضایی برگزار می شود. حجت الاسلام ابراهیم حمیدی 
در نشست شورای قضایی استان کرمان از برگزاری همایش استانی هفته قوه 
قضائیه خبر داد و اظهار داشت: این همایش از برنامه های محوری بزرگداشت 
هفته قوه قضاییه در استان کرمان است. او با بیان اینکه این همایش در دومین 
روز هفته قوه قضائیه به منظور تبیین رویکردها و خدمات دستگاه قضایی، تقدیر 
از خانواده شهدا، تقدیر از کارکنان اداری و قضایی برتر و …. برگزار می شود 
گفت: از تمام ظرفیت های اســتان برای برگزاری همایش استانی هفته قوه 

قضاییه استفاده خواهد شد.
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 گردشگران در یک قدمی  گردشگران در یک قدمی 
رویای اقامت در ارگ بمرویای اقامت در ارگ بم

نشست کاردار امارات با رئیس مجمع نمایندگان استان کرمان و 
رئیس دفتر نمایندگی خانه صمت شهرستان سیرجان

احیای مشاغل خاموش در طرح اشتغال روستایی
به گزارش کاغذوطن به نقل از روابط عمومی 
نه صمت استان کرمان؛ در نشستی که با  خا
حضور حسن پور رییس مجمع نمایندگان استان 
کرمان در مجلس شورای، علی عیسی ذهابی 
یران و دکتر بنی اسدزاده  مارات در ا ر ا کاردا
نه صمت شهرستان  یندگی خا رئیس دفتر نما
شورای  مجلس  خاتم  تالار  در  سیرجان 
اسلامی برگزار شد؛ ضمن معرفی فرصت های 
خصوص  در  کرمان  استان  ری  یه گذا سرما
مراودات اقتصادی و تجاری و ایجاد دفتر تجاری 
ین کشور گفت وگو و  نه صمت استان در ا خا

رایزنی شد.
در این دیدار حسن پور رئیس مجمع نمایندگان 
استان کرمان ضمن دعوت از کاردار امارات برای 

سفر به این استان ضرورت برقراری خط هوایی
کرمان- دبی را مطرح کرد.

در ادامه این نشست دکتر بنی اسدزاده رییس 
دفتر نمایندگی خانه صمت

شهرستان سیرجان؛ ضمن معرفی فرصت های 
سرمایه گذاری استان کرمان در خصوص ایجاد 
دفتر تجارت خانه صمت استان کرمان در شهر 

دبی بحث و تبادل نظر کرد.
ز  مارات نیز ضمن استقبال ا ر ا ذهابی کاردا

موضوعات مطروح آمادگی
خود را جهت هرگونه همکاری به منظور تحقق 

این موارد کرد.

وام های پرداختی به ســاکنین روستا در طرح اشتغال 
پایدار روستایی موجب رونق اشــتغال در بخش های 
مختلف از جمله کشاورزی، صنایع دستی، بوم گردی و 
گردشگری شده و زمینه اشتغال برای جوانان جویای 
کار و احیای مشاغل خاموش شده را فراهم کرده است.

به گزارش ایســنا، طرح اشتغال روســتایی به دنبال 
مجوز مجلس در برداشــت ۱.۵ میلیارد دلار از منابع 
صندوق توسعه ملی برای ایجاد طرح های اشتغال در 
مناطق روستایی و عشایری به اجرا درآمد و مقرر شد 
معادل ریالی آن از محل منابع داخلی بانک ها به حساب 

موسسات عامل واریز شود.
بر این اساس به صندوق توسعه ملی اجازه داده شد با 
هدف ارتقای تولید و ایجاد اشــتغال پایدار در مناطق 
روســتایی و عشــایری، معادل ریالی یک میلیارد و 
۵۰۰  میلیون دلار از منابع صندوق را به صورت قرض 
الحسنه نزد بانک های کشاورزی، توسعه تعاون، پست 
بانک و صندوق کارآفرینی امید در بخش کشــاورزی 
سپرده گذاری کند تا این منابع برای ایجاد اشتغال در 
روستاها و شهرهای زیر ۱۰ هزار نفر جمعیت با اولویت 
روستاها و شــهرهای واقع در مناطق مرزی و مناطق 
عشایری هزینه شــود. امروزه توسعه کسب و کارهای 
خرد و کوچک روستایی مهم ترین راهکار توسعه اقتصاد 
روستایی در کشورها به شمار می رود و یکی از ملزومات 
اساسی برای ایجاد هر کســب و کار، به ویژه کسب و 
کارهای کوچک در مناطق روستایی،   نقدینگی و تامین 
مالی است؛ بر این اساس، موسسات مالی و صندوق های 
قرض الحسنه، با دادن وام و تسهیلات خرد و کم بهره 
نقش موثری در توسعه اشتغال و کارآفرینی در مناطق 

محروم و کم برخوردار و نواحی روستایی دارند.
جلوگیری از مهاجرت معکوس به شهرها

به اعتقاد کارشناســان، صنــدوق کارآفرینی امید به 
عنوان یکی از موسسات عامل توزیع کننده تسهیلات 
اشتغال پایدار روستایی، نقش بسزایی در راه اندازی و 
توسعه کســب و کارهای خرد روستایی داشته است و 
در راستای کاهش محرومیت، جلوگیری از مهاجرت 
معکوس به شهرها و تقویت کســب و کارهای خرد و 
کوچک در روستاها، طرح هایی هم چون صندوق های 
خرد محلــی و هر روســتا ـ یک محصــول را به اجرا 

درآورده است.
مدیرعامــل صنــدوق کارآفرینی امید در گزارشــی 
تازه ترین جزئیات پرداخت تســهیلات اشتغال پایدار 

روستایی را اعلام کرده است.
آنطور که نعمت الله رضایی گفته از محل اشتغال پایدار 
روســتایی حدود ۸۰۰ میلیارد تومان از منابع قبلی و 
۸۰۰ میلیارد تومان از محل بازگشت اقساط باقی مانده 
که فرصتی مناسب برای احیای مشاغل خاموش شده 

خواهد بود.
وی با اشــاره به مبالغ ابلاغ شــده به صندوق افزود: با 
هماهنگی ســازمان برنامه و بودجه و صندوق توسعه 
ملی، ۵۳۰ میلیارد تومان مجددا به صندوق ابلاغ شده 
و از محل منابع اشــتغال پایدار روســتایی نیز ۲۶۰۰ 

میلیارد تومان در اختیار داریم.
مدیرعامل صندوق کارآفرینــی امید درباره طرح های 
ثبت شده در سامانه کارای وزارت کار نیز گفت: تاکنون 
طرح های ثبت شده در ســامانۀ کارا شامل مبلغی در 
حدود ۵۴۰ میلیارد تومان اســت و تسهیلات اشتغال 

روستایی در همین راستا در دست بررسی است.
بر اساس گزارش عملکرد ۱۰۰ روزه وزارت کار از روند 
اجرای طرح اشــتغال پایدار روســتایی و عشایری در 
دولت سیزدهم، ۱۶۴۳ طرح از محل منابع و تسهیلات 
اشتغال روستایی بهره مند شده و طی این مدت برای 

بیش از ۴۸۹۰ نفر فرصت شغلی به وجود آمده است.
اختصاص ۱.۵ میلیارد دلار از منابع صندوق 

توسعه ملی به اجرای طرح اشتغال روستایی
تصمیم دولت برای اختصاص ۱.۵ میلیارد دلار از منابع 
صندوق توسعه ملی به اجرای طرح اشتغال روستایی 
و اذن مقام معظم رهبری برای برداشــت آن، شرایط 
مناسبی برای اشتغال در بخش  روستایی و عشایری به 
وجود آورد؛ به نحوی که وام های پرداختی به روستاییان 
موجب رونق اشتغال در بخش های صنعت، کشاورزی، 
خدمــات، صنایع تبدیلــی و گلخانــه ای، بوم گردی، 
گردشگری و صنایع دستی شده و زمینه اشتغال برای 

جوانان جویای کار را فراهم کرده است.
به گزارش ایسنا، از نگاه کارشناسان انجام فعالیت های 
اشــتغال روســتایی، در کاهش مهاجرت از روستاها 
به شهرها و کلانشــهرها موثر اســت چرا که اشتغال 
روستایی علاوه بر توســعه و آبادانی روستاها، زمینه 
ایجاد فرصت های شغلی و درآمدزایی برای خانوارهای 
روستایی را فراهم کرده و به کاهش آمار بیکاری در این 

مناطق کمک کرده است.
زیست بوم اشتغال طراحی شده

مدیرکل اداره کل تعاون اســتان کرمان گفت: حدود 

۴۳ میلیارد تومان تسهیلات برای اشتغال روستایی در 
استان کرمان در سال گذشته پرداخت شد.

مجتبــی مصباح اظهــار داشــت: رفع فقــر یکی از 
دغدغه های مقام معظم رهبــری و وزارت تعاون کار و 

رفاه اجتماعی است.
وی با بیان اینکه جلوگیری از فســاد اداری، اشــتغال 
جوانان و رفع مشکلات بازنشستگان در دستور کار وزیر 
کار است گفت: زیســت بوم اشتغال طراحی شده و در 
این طرح ظرفیت های موجود در هر استان شناسایی 

و بر اساس این ظرفیت ها اشتغال زایی انجام می شود.
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
کرمان با اشاره به اینکه صدور مجوزهای کسب و کار 
نســبت به قبل کاهش پیدا کرده است افزود: افزایش 
۲۰ درصدی تسهیلات رفاهی برای بازنشستگان ایجاد 
شده و پوشــش بیمه ای بیماری های خاص در دستور 

کار قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه بیمه زنان خانه دار و بیمه ناباروری دایر 
شده است ادامه داد: بیمه کارگران ساختمانی افزایش 

۳۰۰ هزار نفری در سال جاری یافته است.
مصباح با اشــاره به اینکه کســانی که فاقد خوراک، 
پوشاک و ســرپناه هســتند جزو فقر مطلق محسوب 
می شوند و تلاش ما است فقر مطلق از جامعه را برداریم 
گفت: سامانه ســوت زنی برای جلوگیری و پیشگیری 
از فســاد در وزارت تعاون کار و رفــاه اجتماعی ایجاد 

شده است.
وی با عنوان اینکه ۹ اداره کل و دســتگاه در اســتان 
زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی فعالیت 
می کنند افــزود: ۲۳ اداره شهرســتانی داریم و تغییر 
مدیرانی که توانایی و تخصص ندارند در دســتور کار 

است تا این دستگاه از حالت انفعال خارج شود.
مدیرکل اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان 
کرمان با بیــان اینکه یکی از مــواردی که مورد توجه 
ماســت، نارضایتی های جامعه کارگری استان است 
ادامه داد: کارگروهی برای رصد مشکلات کارگری در 
کارگاه ها تشکیل شده است؛ تشــکیلات کارگری در 
تمام کارگاه ها ضرورت دارد و کارگــران باید نماینده 
داشته باشند. وی با اشاره به اینکه سال گذشته تعداد 
۵۰ هزار و ۹۲۰ نفر شغل در استان ایجاد و در سامانه 
رصد ثبت شده اســت گفت: حدود ۴۳ میلیارد تومان 
تسهیلات برای اشتغال روستایی در استان کرمان در 

سال گذشته پرداخت شد.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه   خــرداد   ۱7 ســه  شــنبه        ۱۲۴۵ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهی مناقصه
شماره 36/الف/03-1401 م

در نظر دارد مناقصه موضوع : انجام کلیه خدمات راهبری،بهره برداری،تعمیر،نگهداری،ترمیم و بازسازی تاسیسات آب و رفع اتفاقات شهرستان 
جیرفت را با برآورد 150.794.042.553 ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 6.915.880.851 ریال از محل اعتبارات عمرانی و با حداقل تعداد 
شرکت کنندگان 5 نفر و به شماره 2001005963000066 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای 
گواهی معتبر صلاحیت انجام  کار دارای رتبه 5 در رشته آب یا تاسیسات و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی می باشند، 

دعوت می شود . جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت 19 روز سه شنبه مورخ 1401.03.24 به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ 1401.03.17 می باشد.
- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت 19 روز  پنج شنبه مورخ: 1401.04.09
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بلوار ساوه- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن :03433222282
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مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

هدر دادن آب ، تهدید زندگي آینده فرزندان ماست

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان

ت اول  
نوب

سمیه خدیشی - تب کریمه کنگو نوعی عفونت ویروسی کشنده 
است که افراد به دنبال نیش کنه یا تماس با دام های آلوده به این 

بیماری مبتلا می شوند.
تماس با فرد مبتلا به این بیماری نیز از دیگر روش های انتقال 

بیماری است.گزارشهای وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
نشان می دهد، در سال جاری نیز ۱۳ نفر مبتلا به تب کریمه کنگو 
در کشور شناسایی شدند و یک نفر نیز جان خود را به دلیل ابتلای 

به این بیماری از دست داده است.



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم  سال پنجم | شماره پیاپی 21245

سه شنبه 17 خرداد ماه 1401

پرخطری جاده )کرمان-راور-دیهوک( 
فریاد نمایندگان کرمان را بلند کرد

محور )کرمان-راور-دیهوک( که حدود ۱۰۴ کیلومتر آن در حوزه استان 
کرمان است،به دلیل کم عرض بودن، سالانه تلفات جاده ای زیادی دارد.
محمدمهدی زاهدی نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شــورای 
اسلامی نیز در آیین بازسازی محور نهبندان-شهداد با اشاره به آسمان 
پر ستاره این منطقه گفت:رسیدگی به راه های استان کرمان به دلیل 

وسعت آن بسیار سخت است.
او با اشــاره به کم لطفی های صورت گرفته در حوزه راه های اســتان 
عنوان کرد:حدود ده سال پیگیر دو بانده کردن،محور )کرمان-راور-
دیهوک(هستیم و در این مسیر همواره شاهد حوادث جاده ای هستیم.

سوال اینجاست که آیا اجرای یک پروژه باید ۱۰ سال طول بکشد؟
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسلامی یکی از دلایل عدم 
کنترل خوب قاچاق توسط پلیس و نیروهای امنیتی را در خرابی جاده ها 
دانست و در ادامه گفت:جاده دیهوک-راور-کرمان شاهراه ترانزیتی 
جنوب به شمال کشور است و همه مردم کرمان و استان های مجاور از 

جمله بوشهر، فارس و سیستان و بلوچستان مطالبه این مهم را دارند.
او اختصاص بودجه ۵ میلیارد تومانی برای محور گلباف-عرب آباد را کم 

تلقی کرد و افزود:با این اعتبار نمی توان کاری کرد.
محمدرضا پورابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی نیز گفت:در حوزه وضعیت، سال گذشته راه های کشور سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای کشــور با توجه به افزایش قیمت ها و 

گستردگی راه ها از مجلس شورای اسلامی کمک خواسته بود.
او بر لزوم تســریع در اتمام چهار فاز این محور اظهار کرد:این منطقه 
فعالیت های گردشگری و در کنار آن اقتصادی وجود دارد لذا اجرای این 

پروژه بسیار با اهمیت است.
نماینده کرمان و راور در مجلس شــورای اسلامی با اشاره به وضعیت 
راه های استان اظهار کرد:هر هفته در محور کرمان-راور- دیهوک حوادث 
جاده ای منجر به فوت داریم، زیرا عرض جاده کم و قدمت آسفالت آن 

زیاد است. 

طرح بهداشت دهان و دندان، کودکان 
معلول  استان کرمان به زودی اجرا می شود

سرپرست دفتر توانبخشی پزشکی سازمان بهزیستی کشور از اجرای 
طرح بهداشت دهان و دندان برای کودکان معلول در ۶ الی 7 استان 
کشور در آینده ای نزدیک خبر داد و گفت: ما این طرح را به صورت 
گسترده در تمام مراکز روزانه و شبانه روزی در سازمان بهزیستی 
استان کرمان و بخش محدودتری را هم در چند مرکز درمانی استان 

تهران اجرا کردیم.
دکتر رامین رضایی با بیان اینکه مشــکلات دندانپزشکی در افراد 
معلول شایع تر است گفت: هزینه بالای خدمات دندانپزشکی و در 
دسترس نبودن مراکز درمانی مناسب و همچنین عدم توانایی برخی 
مراکز دندانپزشکی برای رفع مشکلات دهان و دندان معلولان سبب 

شد که توسعه این طرح را در دستور کار قرار دهیم.
او افزود: ما این طرح را به صورت گســترده در تمام مراکز روزانه و 
شبانه روزی در سازمان بهزیستی استان کرمان و بخش محدودتری 

را هم در چند مرکز درمانی استان تهران اجرا کردیم.
سرپرست دفتر توانبخشی پزشکی ســازمان بهزیستی از اجرای 
طرح بهداشت دهان و دندان برای کودکان معلول در ۶- 7 استان 
دیگر کشور در آینده ای نزدیک خبر داد و گفت: انتخاب استان ها 
برای اجرای این طرح متناســب با فرصت های موجود در استان ها 

خواهد بود.
رضایی با اشــاره به تامین اعتبارات برای اجــرای این طرح اظهار 
کرد: مشکلات تامین اعتبار برای اجرای این طرح برطرف شده اما 
علاقمندان و داوطلبان بهداشت و درمان نیز می توانند برای کمک 

به پزشکان در این طرح شرکت کنند.
او خاطرنشان کرد: بســیاری از بدخلقی ها و بی تابی های کودکان 
معلول که قادر به حرف زدن هم نیستند به خاطر همین مشکلات 
دندان است و به همین دلیل هم دندان های فرسوده آن ها را ترمیم 

می کنیم.
سرپرست دفتر توانبخشی پزشکی سازمان بهزیستی که در برنامه ای 
رادیویی صحبت می کرد، گفت: تمامی گروه های کودکان معلول به 
ویژه اوتیسم در مراکز درمانی روزانه و شبانه از آموزش های بهداشت 

دهان و دندان و ترمیم دندان های فرسوده بهره منده خواهد شد.

مدیر پایـگاه میراث جهانـی بم و منظـر فرهنگی آن 
گفت: بـا همکاری بخـش خصوصی ۱۰ خانـه درون 
ارگ قدیـم بـم مرمـت می شـود کـه از ایـن تعـداد 
پنج خانه بـا زیرسـاخت گردشـگری احیا می شـود 
تـا گردشـگران بتواننـد در بزرگترین بنای خشـتی 
جهان اقامت گزینند. محسـن قاسـمی در نشسـت 
خبری افـزود:در ارگ قدیم بـم پروژه های زیـادی از 
جمله مرمـت ۱۰ خانـه درون این بنای تاریخـی را با 
کمک بخشـی خصوصی شـروع کرده ایم که مرمت 
ایـن خانه هـا در طول ۲ سـال در حـال انجام اسـت.

او بیـان کـرد:در ایـن پروژه هـا 7۰ درصـد از ظرفیت 
پایـگاه جهانـی و ۳۰ درصـد مابقی بـا کمک بخش 
خصوصی انجام می شـود. ایـن مسـئول گفت:خانه 
حاکم،خانه فرمانده قشون و خانه یهودی ها از جمله 
این ۱۰ پـروژه به شـمار می روند که به دلیل داشـتن 
فضای بـزرگ نمی تواننـد بـرای اقامت گردشـگران 
آماده شـوند و تنها برای بازدید مرمت خواهند شـد.

سال های طلایی ارگ قدیم بم
قاسـمی ماموریت اصلی این پایگاه جهانـی را مرمت 
و بازسـازی ارگ قدیم بم دانسـت و افزود: سـال های 
۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ سـال های طلایـی ارگ قدیم بم می 

تواند باشـد.
او گفت:اصطبـل حکومتی و نیـز برج جنوب شـرق 
اصطبل که بلندتریـن و زیباترین بـرج ارگ قدیم بم 
به شـمار می رود در حال مرمت هسـتند که با همت 
کارشناسـان و اسـتادکاران ارگ قدیم بم ایـن برج تا 

اوایل مهر امسـال نیز به سـرانجام خواهد رسـید.
۹۰ درصد مرمت ارگ به صورت امانی

مدیـر پایـگاه میـراث جهانـی بـم اظهار کرد:اکثـر 
کارهـای مرمـت و بازسـازی ارگ قدیـم بم توسـط 
نیروهایـی کـه اسـتخدام ایـن پایـگاه جهانـی 
هسـتند)یعنی بـه صـورت امانـی( انجام می شـود و 

بـه پیمانـکاران سـپرده نمی شـود.
او عنوان کرد:یـک ششـم ظرفیت های گردشـگری 
کشـور متعلق به شهرسـتان بم اسـت که در صورت 
اسـتفاده نکردن از این ظرفیت ها، بـه تهدید تبدیل 
می شوند. قاسـمی ادامه داد:در ۲ سال شیوع ویروس 
کرونـا مجبـور بـه اسـتفاده از ظرفیـت ۵۰ درصدی 
نیروهـای پایگاه جهانـی ارگ بـم بودیم لذا در سـال 
جاری که وضعیت شـیوع ایـن ویروس تغییـر کرده 
شـروع بـه فعالیـت در زیرسـاخت های گردشـگری 

کردیم.
بم نوروزگاه برتر کشور شد

او بـا اشـاره بـه برنامه هـای نـوروز و قـرار گرفتـن 
شهرسـتان بم به عنوان نـوروزگاه ملی افـزود: نوروز 
امسـال ارگ قدیـم بم شـاهد اتفاقـات خوبی بـود و 
شـروع خوبـی نسـبت بـه سـایر اماکـن تاریخـی و 

موزه هـای دیگـر سـطح کشـور داشـتیم.
قاسـمی تصریح کرد:بـم در بین شـهرهای اصفهان، 
شـیراز، تبریـز و تهـران کـه در ایام نـوروز نـوروزگاه 
ملـی در آنهـا برگـزار شـد عنـوان نـوروزگاه برتـر را 

کسـب کـرد.
تنظیم تقویم فرهنگی 

مدیر پایگاه میراث جهانی بم اظهـار کرد:برای انجام 
بهتر امـور فرهنگـی در این پایـگاه جهانـی، تنظیم 
تقویم فرهنگـی را در دسـتور کار قـرار داده ایم و هر 
مـاه خودمـان را موظف بـه اجرای یـک یـا دو برنامه 
فرهنگـی در ایـن بنـای تاریخـی کردیـم. قاسـمی 
ادامه داد:نگاه دولت قبل نسـبت به بناهـای تاریخی 
مرمـت و بازسـازی آنها بـود امـا دولت سـیزدهم در 
کنار مرمت بناهـا، نگاهی نیـز بر اجـرای برنامه های 

فرهنگی و معرفـی کارهـای انجام شـده دارد.
افتتاح سه اثر شاخص

قاسـمی تاکیدکـرد:در هفتـه میـراث فرهنگـی 
همچنیـن افتتـاح سـه اثـر شـاخص بـا اعتبار سـه 
میلیارد و ۵۰۰ میلیـون تومان به صـورت مجازی در 

ارگ بـم برگـزار شـد.
به گفته او افتتـاح فـاز دوم خانه سیسـتانی، عمارت 
دروازه دوم و راه انـدازی کتابخانـه ای بـا مشـارکت 
بخـش خصوصـی در ارگ بـم از جملـه اثرهـای 
شـاخص هفته میـراث فرهنگی بـود. این مسـئول 
تاکیدکرد:راه انـدازی کتابخانـه در محـل ارگ بـم با 
مشارکت محمود توحیدی نویسـنده بمی با اهدای 
کتاب هایش انجام شـد و مـا نیز ویترین هـا و فضای 

کتابخانـه را آمـاده کردیم.
قاسـمی تصریح کرد:ایـن سـه پروژه)فـاز دوم خانـه 
سیسـتانی، عمات دروازه دوم و راه اندازی کتابخانه ( 
جزو ۱۸ پروژه مهم در سـطح کشـور بودنـد؛ به طور 
کلی اسـتان کرمان چهار پروژه داشـت که سه پروژه 
متعلق بـه شهرسـتان بم بـود. مدیـر پایـگاه میراث 
جهانی بم ادامه داد: نشست با حامیان محیط زیست 
در ارگ بـم، آموزش خشـت بـه کـودکان و برگزاری 
نمایشـگاه عکس از ظرفیت هـای گردشـگری بم به 
شـمار می رود که در دسـتور کار این پایـگاه جهانی 

قرار گرفته اسـت.
او گفت:همچنیـن در حـال رایزنـی بـرای نشسـتی 
علمی-تخصصی در حـوزه میراث فرهنگـی و اقلیم 
همچنیـن برگـزاری نمایشـگاه عکـس دایمـی بـا 

همـکاری انجمـن سـینمای جوان هسـتیم.

کارگاه یخدان شاهکار معماری
قاسـمی بـا اشـاره بـه کارگاه یخـدان کـه جـزو 
شـاهکارهای معمـاری اسـت بیان کـرد: ایـن پروژه 
که ۲ سـال از شـروع آن می گذرد اکنـون ۸۰ درصد 
پیشـرفت در مخزن یخچـال که همـان گنبد اصلی 
اسـت دارد و احتمالا تا اواخر شهریور تکمیل و سقف 

کارگاه بسـته خواهد شـد.
نورپردازی ارگ یک چالش  بزرگ است

مدیـر پایـگاه میـراث جهانی بـم با اشـاره بـه اینکه 
نورپـردازی ایـن بنـای تاریخـی از بزرگ تریـن 
چالش های ماسـت افزود:سـال گذشـته اعتبار یک 
میلیـارد و ۸۰۰ میلیـون تومانـی بـه صورت اسـناد 
خزانه بـه ما تعلـق گرفت ولـی متاسـفانه ۵۰ درصد 

اسـناد خزانـه معمـولا بـه پـول تبدیل می شـود.
او ادامـه داد: در ایـام نـوروز تـا حـدودی نورپـردازی 
بـا نصـب پروژکتـور در ضلـع جنوبـی و غـرب ارگ 

انجـام شـد.
نورپـردازی ارگ بـم حداقل بـه ۱۰ میلیارد 

اعتبار نیـاز دارد
او تصریح کـرد: نورپـردازی و روشـنایی کامـل ارگ 
نزدیک بـه ۱۰ میلیـارد تومان هزینه خواهد داشـت 
که باید سـالانه بخشـی از ایـن اعتبار توسـط وزارت 

میـراث به مـا کمک شـود.
قاسـمی ادامه داد:باید نورپردازی ارگ قدیم به خوبی 
طراحی شـود تا ارگ از بیرون شـهر نیز جلوه زیبایی 

داشته باشد.
بازدیـد شـبانه روزی گردشـگر از ارگ 

نیسـت کارشناسـی 
او در ادامه با اشـاره بـه موضوع بازدید شـبانه روزی از 
این اثـر تاریخی کـه بزرگترین بنای خشـتی جهان 
محسـوب می شـود گفت:اینکه ارگ قدیـم در طول 

شبانه روز باز بماند و گردشگران بازدید داشته باشند 
کارشناسـی نیسـت زیرا باید به ارگ قدیـم به عنوان 

موزه نگاه کـرد و با حساسـیت با آن رفتـار کنیم.
بـه گفتـه او ارگ قدیـم بم مجموعه وسـیعی اسـت 
که به نسـبت وسـعتش نیـروی انسـانی زیـادی در 
اختیار ندارد و حضور دائمی گردشـگران در این بنای 
تاریخی،باعـث تخریـب این میـراث مهم می شـود.

یک سال بدون اعتبار
مدیر پایـگاه میـراث جهانی بـم خاطرنشـان کرد:از 
تیرمـاه سـال گذشـته تاکنـون بـه جـز حقـوق 
پرسـنل،این پایگاه جهانـی هیچ دریافتی نداشـته و 

اعتبـاری نیـز بـرای آن نیامـده اسـت.
او همچنیـن دربـاره حقـوق کارگـران ارگ قدیم بم 
توضیح داد: در ۲سـال گذشـته حقـوق کارگـران به 
صـورت منظـم پرداخت شـده اسـت و هفتـه آینده 
نیز حقوق ۲ ماه گذشـته کارگران ایـن بنای تاریخی 

پرداخـت خواهد شـد.
ردیف اعتباری برای ارگ بم 

در نظر گرفته می شود
قاسـمی در عین حال یکـی از مهمتریـن اتفاق های 
خوب ارگ بـم را خـارج شـدن آن از ردیـف عمرانی 
و گرفتـن ردیـف اعتبـاری بـرای آن عنـوان و 
تاکید کرد:همچنین وضعیـت قراردادهای پرسـنل 
نیـز بهتـر شـده و پرداخت هـا بـه صـورت ماهانـه 

صـورت می گیـرد.
به گـزارش کاغذ وطن پایـگاه جهانـی ارگ قدیم بم 
بافت ۲۳هزار هکتاری را پوشش می دهد و همچنین 
ارگ قدیم بم بزرگترین کارگاه مرمت خشتی کشور 
را دارد کـه یـک هفتـم نیروهـای کشـور متعلـق به 
پایگاه جهانـی بم اسـت به طـوری که ۱۲۰ نیـرو در 

پایـگاه جهانی بم اینـک در حال فعالیت هسـتند.

رئیس کل دادگستری استان کرمان گفت: همایش 
استانی هفته قوه قضائیه به منظور تبیین رویکردها و 
خدمات دستگاه قضایی برگزار می شود. حجت الاسلام 
ابراهیم حمیدی در نشست شورای قضایی استان 
کرمان از برگزاری همایش استانی هفته قوه قضائیه 
خبر داد و اظهار داشــت: این همایش از برنامه های 
محوری بزرگداشت هفته قوه قضاییه در استان کرمان 
است. او با بیان اینکه این همایش در دومین روز هفته 
قوه قضائیه به منظور تبییــن رویکردها و خدمات 
دستگاه قضایی، تقدیر از خانواده شــهدا، تقدیر از 
کارکنان اداری و قضایی برتر و …. برگزار می شود 
گفت: از تمام ظرفیت های اســتان برای برگزاری 
همایش استانی هفته قوه قضاییه استفاده خواهد شد.

رئیس کل دادگستری اســتان کرمان با بیان اینکه 
شهید بهشــتی تنها متعلق به قوه قضاییه نیست و 
متعلق به نظام اســت و باید برنامه ریزی شود که از 
تمامی ظرفیت های حاکمیــت برای معرفی چهره 

واقعی شهید بهشتی به جامعه استفاده شود گفت: 
همانگونه که امام فرمودند شــهید بهشتی مظلوم 
بود، پس از شهادت نیز مظلوم هستند و قشر جوان 
باید بیشتر با شخصیت و سیره این شهید والامقام 
آشنا شوند. او با اشاره به اینکه تبیین و تشریح افکار و 
اندیشه های شهید بهشتی بسیار راهگشا است و این 
موضوع باید محور تمامی برنامه های بزرگداشت هفته 
قوه قضائیه باشد افزود: هفته قوه قضاییه فرصت بسیار 
خوبی برای تشریح عملکرد دادگستری ها در سطح 
ملی، استانی و شهرستانی اســت. حمیدی با بیان 
اینکه یکی از ابعاد جهاد تبیین مورد تاکید رهبر معظم 
انقلاب اسلامی، ارائه عملکردها به افکار عمومی است 
یادآور شد: دشمن به دنبال ناکارآمد جلوه دادن نهادها 
و دستگاه ها در جمهوری اسلامی است و راه مقابله 
با این دسیسه دشمنان، اعلام خدمات انجام شده به 
مردم در حوزه های مختلف ازجمله در حوزه قضایی 
است. او، توسعه اطلاع رســانی را موجب امیدواری 

مردم دانست و تاکید کرد: با اطلاع رسانی اقدامات 
انجام شــده باید مردم را به این باور رساند که نظام 
جمهوری اسلامی کارآمد است و خدمات خود را به 

خوبی به مردم ارائه می کند.
رئیــس کل دادگســتری اســتان کرمــان طرح 
سیاست های قوه قضاییه را از دیگر ابعاد برنامه های 
بزرگداشت هفته قوه قضاییه دانست و عنوان کرد: 
بزرگداشت سالروز شهادت شهید بهشتی و 7۲ تن 
از یاران ایشان با محوریت شورای هماهنگی تبلیغات 

اسلامی در استان کرمان اجرایی خواهد شد.
محمدباقر اسلامی معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
دادگستری کل استان کرمان نیز در این جلسه، اظهار 
داشت: ستاد بزرگداشت هفته قوه قضائیه هر ساله در 
سطح ملی و استان ها تشکیل می شود که این ستاد 
در سطح ملی با مســئولیت معاون اول قوه قضائیه 
تشکیل می شود. او با اشاره به اینکه هفته قوه قضائیه 
فرصت اطلاع رسانی درباره خدمات دستگاه قضایی و 

ارائه خدمات ویژه به مردم است، تاکید کرد: برگزاری 
نشست هم اندیشی مشترک بین دادگستری و اصناف 
در روز اصناف، انتشار فراخوان جشنواره رسانه های برتر 
در حوزه های قضایی، فضاسازی محیطی، برگزاری 
نشست مسئولان قضایی با نخبگان علمی، هنری و 
رسانه ای و تولید و انتشار محتوا های قضایی در فضای 
مجازی از جمله برنامه های بزرگداشــت هفته قوه 

قضائیه در استان کرمان است.
معاون منابع انسانی و امور فرهنگی دادگستری کل 
استان کرمان بیان کرد: نشست مطبوعاتی رئیس 
کل دادگستری، غبارروبی و عطرافشانی گلزار شهدا، 
حضور در برنامه های صدا و سیما، سخنرانی قضات 
در مساجد در قالب طرح هر مسجد یک حقوقدان، 
ملاقات عمومی رئیس کل دادگســتری استان با 
خانواده شــهدا، بازدید از زندان و برگزاری جلسات 
تبلیغی و بصیرتی از دیگر برنامه های بزرگداشت هفته 

قوه قضائیه است.

مدیر پایگاه میراث جهانی بم:

گردشگران در یک قدمی رویای اقامت در ارگ بم

رئیس کل دادگستری استان کرمان : 

همایش استانی هفته قوه قضاییه برگزار می شود

گزارش
 سکینه خدیشی

 ۴۰ دستگاه حفاری اکتشاف در معدن 
سریدون رفسنجان فعال می شود

نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس شورای اسلامی گفت: قرار است ۴۰ 
دستگاه حفاری برای انجام اکتشافات جدید در معدن سریدون واقع در ضلع 
شرقی معدن مس سرچشمه فعال شود که موجب اشتغالزایی خواهد شد.

حجت الاسلام حســین جلالی طی بازدید از مجتمع مس سرچشمه 
رفسنجان با حضور علی رســتمی مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس 
ایران افزود:اکتشافات انجام شده و 7۵ درصد ذخایر مس ایران در معادن 

رفسنجان قرار گرفته و هنوز هم احتمال اکتشاف بیشتر وجود دارد.
او اظهار داشت:با بهره برداری از معدن سریدون و توسعه ای که صورت می  
گیرد در آینده نزدیک مشکلی بیکاری در شهرستان های رفسنجان و انار 
تا حد زیادی حل می شود. او توصیه کرد:جوانان به منظور مهارت افزایی و 
آموزش در بخش هایی که مجتمع مس نیاز دارد اقدام کنند و مدارک لازم 
را از جوارکارگاهی مجتمع مس رفسنجان و فنی  و حرفه ای دریافت کنند.

نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس شورای اسلامی بیان کرد:به طور 
قطع افرادی که آموزش دیده باشــند و مدارک رسمی داشته باشند، در 
اولویت جذب شرکت مس خواهند بود. حجت الاسلام جلالی ادامه داد:با 
نگاه توسعه  محوری که مدیریت جدید شرکت ملی مس دارد افق روشنی در 
انتظار آینده صنعت مس خواهد بود و چشم انداز دوساله ای که برای صنعت 
مس رفسنجان از نظر توسعه، تولید، تحقیقات، پژوهش و اشتغال ترسیم 
شده امیدوار کننده است. او اظهار داشت:مسئولیت شرکت آلیاژکاران را که 
به  دلیل موانع تولید تعطیل است،مجتمع مس تقبل و از محل اعتبارات 
صندوق بازنشستگی شرکت مس آن را خریداری کرده و بدهی های آن را 
پرداخت می کند. حجت الاسلام جلالی ادامه داد:با فعال شدن این کارخانه 
می توان گلوله های فولادی را تولید کرد و علاوه بر تأمین نیازهای صنعت 

مس نیاز سایر معادن را نیز تأمین شود.
او تصریح کرد:از ظرفیت  آزمایشگاهی دانشگاه های شهرستان رفسنجان در 
حوزه های مختلف صنعت مس اعم از حوزه تولید، تعمیر و ساخت قطعات 

ماشین آلات معدنی استفاده خواهد شد.
نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس همچنین به راه اندازی صنایع 
پایین دســتی مس از جمله تولید ورق اشــاره کرد و گفت:یکی دیگر 
اولویت های شهرستان رفسنجان ایجاد هتل پنج ستاره است که ایجاد آن 

در دستور کار شرکت مس قرار دارد.
او در ادامه خاطرنشان کرد:احداث نیروگاه ۳۰۰ مگاواتی خورشیدی که 
چندین ماه پیگیر آن هستیم، بزودی در منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان 
آغاز می  شود و با احداث آن تا حد زیادی کمبود برق شهرستان جبران 

خواهد شد

سمیه خدیشی - تب کریمه کنگو نوعی عفونت 
ویروسی کشنده است که افراد به دنبال نیش کنه یا 
تماس با دام های آلوده به این بیماری مبتلا می شوند.
تماس با فرد مبتلا به این بیماری نیز از دیگر روش های انتقال 
بیماری است.گزارشهای وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
نشان می دهد، در سال جاری نیز ۱۳ نفر مبتلا به تب کریمه کنگو 
در کشور شناسایی شدند و یک نفر نیز جان خود را به دلیل ابتلای 

به این بیماری از دست داده است.
این بیماری در جنوب کرمان به دلیل شرایط مساعد آب و هوایی 
و ظرفیت دامی منطقه از اهمیت ویژه ای برخوردار است.مدیرکل 
دامپزشکی این منطقه در خصوص شایعه مبنی بر شیوع این 
بیماری در جنوب کرمان به "کاغذ وطن "گفت:این بیماری طیف 
های مختلف مردم را می تواند مبتلا کند .هر ساله در زمان شیوع 
بیماری با هماهنگی دانشگاه علوم پزشکی جیرفت هر نمونه یا 
فرد مشکوک را تا تایید نهایی بیماری ،مثبت تلقی کرده و منطقه 
مشکوک را  سمپاشی می کنیم . علی احمدی با عنوان اینکه این 
بیماری تحت کنترل است افزود :علاوه بر سمپاشی کانون های آلوده 
با برگزاری دوره آموزشی برای ساکنان آن منطقه به نوعی از شیوع و 

گسترش بیماری جلوگیری می کنیم .
این مقام مسئول اظهار داشت: امسال تاکنون  ۲ مورد مبتلا  از طرف 
دانشگاه  علوم پزشکی جیرفت مثبت اعلام شدند. که مبتلایان یک 
پدر و پسر  اهل کرمان و به اصطلاح چوبدار بودند و به سرعت منطقه 

سکونت و دامداری این افراد سم پاشی انجام گرفت . 
او اظهار داشت :اینکه سازمان دامپزشکی هر ساله جهت پیشگیری 
از این بیماری سم بین دامداران توزیع  می کرده است ،صحت ندارد 
و تنها سهمیه سمی که داریم  برای سمپاشی  کانون های آلوده 

استفاده می شود .
احمدی گفت: البته عرضه سم از طریق داروخانه های دامپزشکی 
صورت می گیرد. امسال هم کانون های آلوده و مشکوک طبق روال 

سمپاشی شده اند.
 مدیر کل دامپزشکی جنوب کرمان با اشاره به اینکه علایم این 
بیماری معمولا با تب و خونریزی بروز می کند به  شهروندان توصیه 
کرد: تهیه گوشت از مراکز معتبر و نگهداری گوشت برای ۲۴ ساعت 

در یخچال  قبل از مصرف  از انتقال بیماری جلوگیری می کند.

معاون وزیر راه و شهرسازی و رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای کشور گفت: ۱۶۵ هزار میلیارد تومان سالانه برای نگهداری 
راه ها نیاز داریم تا خدمات خوب و ایمن به مردم ارائه دهیم، اما کل 
اعتبارات این حوزه در سال گذشته فقط ۱۴ هزار میلیارد تومان 
شد.داریوش امانی در آیین کلنگ زنی محور شهداد - نهبندان اظهار 
داشت: امسال احکام خوبی با همکاری نمایندگان مجلس در بحث 
بودجه سازمان راهداری کشور صادر شده که امیدوارم به ثمر بنشیند. 
او با بیان اینکه بازسازی و بهسازی محور شهداد - نهبندان دومین 
پروژه بزرگ سازمان راهداری در این سال ها بود اظهار داشت: پروژه 

های ما با وجود کمبود اعتبارات هر روز کوچکتر می شود.
امانی با بیان اینکه شرایط فعلی ما بسیار سخت و شکننده است گفت: 
۲۲۱ هزار کیلومتر راه در کشور داریم که باید نگهداری شوند و اگر 
حمایت نمایندگان مجلس شورای اسلامی نبود، امروز نمی توانستیم 

این پروژه را کلنگ زنی کنیم.
او تصریح کرد: امروز روکش یک کیلومتر راه ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان، جاده سازی ۲۰ میلیارد تومان و راه اصلی ۱۵ میلیارد تومان 
اعتبار می خواهد و هزینه نگهداری هر کیلومتر راه نیز چهار تا ۶ درصد 

هزینه ساخت آن است.
رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور افزود: در بحث 
قیر تا امروز یک کیلوگرم هم به ما ابلاغ نشده و نباید زمان را از دست 
بدهیم. رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور با بیان 
اینکه سال گذشته ۵۱۵ میلیون تن کالا از جاده های کشور جابه جا 
شد تصریح کرد: بیش از ۸۰ درصد ترانزیت بار و مسافر کشور روی 

جاده هاست.
امانی همچنین با اشاره به اینکه سال گذشته ۱۶۰ میلیون نفر جابه 
جایی مسافر عمومی داشتیم اظهارداشت: پنج میلیون تن ترانزیت 
کالا را در سال ۹۸ به ۹.۱ میلیون تن رساندیم و افزایش ۵۰ درصدی 

داشتیم.
او به احداث راهدارخانه محور راور - دیهوک  که امسال در دستور 
کار است اشاره داشت و  گفت: راهداران بعضا تا سه ماه هیچ حقوقی 
دریافت نکرده اند لذا درخواست می کنیم وضعیت استخدامی آنان 

در لایحه مجلس نیز مشخص شود.

مدیر جهاد کشاورزی بم گفت: در هفته 
جهاد کشاورزی، ۵ طرح کشاورزی و آب 
و خاک در بم با هزینه کرد بیش از ۲۶۴ 

میلیارد ریال به بهره برداری می رسد.
معقول گفت:در هفته جهاد کشــاورزی 
۵ طــرح کشــاورزی و آب و خــاک در 
شهرستان بم با هزینه کرد بیش از ۲۶۴ 
میلیارد ریال کــه ۳ هزار و ۲۹۰ میلیون 
ریال آن از اعتبارات دولتی است، به بهره 

برداری می رسد.
او می گوید:این طرح ها، شــامل یک طرح آبیاری کم فشار، ۲ طرح گلخانه و ۲ طرح 

بسته بندی و سردخانه خرما است.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بم گفت:در هفته جهاد کشاورزی یک طرح آبیاری 
کم فشار در سطح ۴7 هکتار به بهره برداری می رسد که این طرح با هزینه کرد اعتبار 
۳ هزار و ۶۹۰ میلیون ریال اجرا شده که ۳ هزار و ۲۹۰ میلیون ریال آن از اعتبارات 

دولتی است.
به گفته او همچنین ۲ طرح گلخانه سبزی و صیفی در سطوح ۵ هزار و ۶ هزار مترمربع 
با ظرفیت تولید ۱۲۰ و ۱۵۰ تن ســالانه به بهره برداری می رســد که با افتتاح این 

طرح ها ۱۲ شغل در منطقه ایجاد می شود.
معقول گفت: ۲ واحد سردخانه و بســته بندی خرما نیز در این هفته به بهره برداری 
می رسد که با افتتاح این سردخانه ها، ۳ هزار و ۵۰۰ تن به ظرفیت نگهداری خرما در 

این شهرستان افزوده می شود و ۶۰ شغل نیز ایجاد می شود.

فرمانده انتظامی استان کرمان گفت:طی سه 
سال گذشته در جاده های استان کرمان ۲ هزار 
و ۵۰۰ نفر بر اثر سوانح رانندگی جان باختند و 

حدود ۱7 هزار نفر نیز مجروح شده اند.
سردار عبدالرضا ناظری در آئین آغاز عملیات 
بهسازی و بازسازی محور شهداد-نهبندان با 
اشاره به گرمی بسیار طاقت فرسایی که امروز 
مســئولین در جریان آغاز این پروژه تجربه 
کردند گفت: نیروهای ما در این منطقه هر روز 

در این شرایط کار می کنند.
او تاکید کرد: ارتقای سطح امنیت بدون ایجاد زیرساخت ها غیرممکن است.

فرمانده انتظامی استان کرمان به تبیین اهمیت این مسیر عنوان کرد: در حوزه بار و مسافر این 
مسیر یک محور ترانزیت بین المللی است.

او از تلفات جاده ای استان سخن به میان آورد و اظهار کرد: استان کرمان حزو پنج استانی است 
که بیشترین تلفات جاده ای و تصادفات به خود اختصاص داده است.

ناظری بیان کرد: طی سه سال گذشته محور کرمان _ راور _ دیهوک و نهبندان ۴۶ نفر کشته 
داده است. او با بیان این مطلب که بیش از ۱۸ درصد جانباختگان متعلق به خودروهای شوتی 
است. فرمانده انتظامی استان کرمان تاکید کرد:کویر دیگر تهدید نیست بلکه یک فرصت خوب 

در راستای رونق صنعت گردشگری است.
مصطفی آیت الهی موسوی معاون استاندار کرمان نیز با تشریح وضعیت این منطقه گفت: تصور 
می کنم که سیل دوباره این محور زیر آب ببرد و شاید در مطالعات مشاور این تمهیدات دیده 

شده است.

عملیات اجرایی طرح آبرسانی به روستای 
سخت گذر کوهشاه شهرســتان ریگان با 
۵۰ میلیارد ریال اعتبــار با حضور جمعی از 

مسئولان آغاز شد.
فرمانده سپاه شهرستان ریگان در حاشیه آغاز 
عملیات اجرایی طرح آبرسانی به روستای 
سخت گذر کوهشاه شهرستان ریگان در گفت 
و گو با خبرنگار ایرنا افزود: عملیات حفر کانال 
به طول پنج کیلومتر در این روستا انجام شده 

که با اجرای این طرح  ۱ ۵۰ خانوار از مزایای آن برخوردار خواهند شد.
سرهنگ مصطفی دهقانیان افزود: اهالی روستای کوهشاه ریگان در گذشته از آب چشمه ها 
برای تامین آب آشامیدنی خود استفاده می کردند که به دلیل خشکسالی های پیاپی با مشکل 
تامین آب سالم مواجه شده اند. او تصریح کرد: عملیات آبرسانی به کوهشاه ریگان در پی سفر و 

قول فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان به این روستا برنامه ریزی شد.
فرمانده سپاه ریگان تاکید کرد: کوهشاه یکی از روستاهای سخت گذر این شهرستان است که 

سپاه به این منطقه آبرسانی می کند.
نماینده مردم چهار شهرستان شرق استان کرمان در مجلس شورای اسلامی نیز گفت: یکی از 
مشکلاتی که در مناطق سخت گذر شهرستان ریگان وجود دارد مشکل تامین آب آشامیدنی 

است و روستای کوه شاه نیز جزو همین مناطق محسوب می شود.
حجت الاسلام موسی غضنفرآبادی افزود: با حمایت سپاه ریگان عملیات آبرسانی به روستاهای 
سخت گذر این شهرستان در حال اجرا است که با اجرای این طرح ها، دهها روستا در مناطق 

کوهستانی ریگان از نعمت آب آشامیدنی سالم برخوردار خواهند شد.

بهره برداری از ۵ طرح کشاورزی 
و آب و خاک در بم

طی سه سال گذشته؛

خودروها جان 2۵۰۰ نفر در جاده های استان 
کرمان را گرفتند

آغاز عملیات اجرایی یک طرح آبرسانی 
روستایی در ریگان

مدیرکل دامپزشکی جنوب کرمان :
تب کریمه کنگو در جنوب کرمان  

تحت کنترل است

اعتبارات نگهداری راه های 
کشور کمتر از یک دهم نیاز 

موجود است

خبر

خبر
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کاغذ استان
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خبرخبر

ســیتی ریســرچ در پی طولانی شدن 
مذاکرات هســته ای و به تاخیر افتادن 
بازگشــت نفت ایــران به بــازار، پیش 
بینی خود از قیمت نفــت را بالاتر برد. 
به گزارش ایســنا، بانک ســیتی اعلام 
کرد تاخیر در تعلیق تحریم های ایران، 
عامل اصلی کاهــش توازن میان عرضه 

و تقاضا بوده است
. این بانــک اکنون زمان آغــاز تعلیق 
تحریم های ایران را ســه ماهه نخست 
ســال ۲۰۲۳ پیش بینــی می کند که 
در وهله نخســت ۰.۵ میلیون بشــکه 
در روز و ســپس ۱.۳ میلیون بشــکه 
در روز در نیمــه دوم ســال، به عرضه 
اضافه خواهد کــرد. پیش از این انتظار 
می رفت تســهیل تحریمهای ایران، در 
اواسط سال ۲۰۲۲ به عرضه نفت اضافه 
کند. ایران و آمریکا از ســال گذشــته 
بــرای احیای توافق هســته ای ســال 
۲۰۱۵، در وین ســرگرم مذاکرات غیر 

مستقیم بودند. 
سیتی با توجه به محدود شدن عرضه، 
پیش بینی خود از قیمت هر بشکه نفت 
برنت در ســه ماهه دوم سال ۲۰۲۲ را 
به میــزان ۱۴ دلار بالا برد و ۱۱۳ دلار 
اعلام کرد و قیمت نفت برنت در ســه 
ماهه ســوم و چهارم را بــه میزان ۱۲ 
دلار بالا برد و به ترتیب ۹۹ دلار و ۸۵ 
دلار بــرآورد کرد. این بانــک میانگین 
قیمت نفــت برنت در ســال ۲۰۲۳ را 
7۵ دلار اعلام کرد کــه ۱۶ دلار بالاتر 
از پیش بینی قبلی اســت. قیمت نفت 
برنت در معاملات روز گذشــته حدود 
۱۲۰ دلار و وســت تگزاس اینترمدیت 
۱۱۹ دلار در هر بشکه بود. سیتی اعلام 
کرد: ما همچنان شــاهد رونــد نزولی 
قیمتها، پس از افزایش شدید در کوتاه 
مدت، هســتیم. اگرچه افــت تولید و 
صادرات نفت روسیه ادامه دارد، سیتی 
اعلام کرد انتظارات برای کاهش تولید 
روســیه به میــزان دو تا ســه میلیون 

بشکه در روز، اغراق آمیز است.

حملات سایبری به 
کاربران "زوم"

اپلیکیشن زوم اخیر چهار آسیب پذیری 
امنیتــی را آشــکار کــرده اســت که 
می تواننــد برای بــه خطــر انداختن 
کاربران در چــت مورد سوءاســتفاده 

قرار گیرند.
به گزارش ایسنا، زوم، پلتفرم کنفرانس 
ویدئویی کــه از زمان شــروع کرونا به 
یکی از اصلی ترین اتصالات و ارتباطات 
تبدیل شــده، اخیر چهار آسیب پذیری 
امنیتی را آشکار کرده است. وب سایت 
اینفو ســکیوریتی اعلام کــرد که این 
آســیب پذیری ها می توانند با ارســال 
پیام های توســعه پذیر پیام رســانی و 
اجــرای کدهــای مخــرب، بــرای به 
خطر انداختن کاربــران در چت مورد 

سوءاستفاده قرار گیرند. 
یــک مهاجــم ســایبری می توانــد با 
بهره بــرداری از این آســیب پذیری ها، 
به عنوان یک کاربر معمولی ظاهر شود. 
به نوبه خود، فرد می تواند به یک سرور 
مشکوک متصل شود و یک به روزرسانی 
را دانلود کند، که منجــر به اجرای کد 
دلخواه ناشی از یک حمله کاهش رتبه 

می شود.
موضوع اصلــی این آســیب پذیری ها، 
توانایی یک مهاجم سایبری برای یافتن 
ناســازگاری ها در ســرویس  گیرنده و 
ســرور نرم افزار اســت و بدین ترتیب 
هکرها می توانند از به روزرســانی های 
نرم افزاری استفاده کنند، این فرآیند را 
به ســلاح تبدیل کنند و نسخه قدیمی 
و کمتر ایمن زوم را از طریق یک سرور 
مخــرب به اهــداف احتمالــی تحویل 

دهند.
افســر ارشــد اســتراتژی و مشــاور 
CISO در Sectigo، در مــورد 
این اشــکال هک اجتماعی اظهار نظر 
کرد و توصیه هایی در مــورد چگونگی 
جلوگیــری از قربانــی شــدن ارائــه 
می دهد: »به عنوان شکلی از مهندسی 
اجتماعی، پیشگیری از حملاتی مانند 
این می تواند فوق العاده ســخت باشد، 
زیرا مهاجمــان از روش های فوق العاده 
هوشــمندانه اســتفاده می کننــد تــا 
کاربــران را به انجــام »کار اشــتباه« 
فریب دهند، ماننــد کلیک کردن روی 
لینک هایی که بدافزار را دانلود می کند.
مهاجمان اکنون انواع روبه رشــدی از 
تاکتیک ها، مانند حملات زنجیره تامین 
و مهندســی اجتماعی را بــرای هدف 
قرار دادن مســائل ســازمانی مرتبط با 
کار ترکیبی، خطای انســانی و فناوری 

اطلاعات سایه به کار می گیرند.«

نتایج یک پژوهش نشان می دهد که قیمت 
دو قلم کالای خوراکی در اردیبهشت ماه 
امسال نسبت به ماه قبل بیش از ۱۰ درصد 
رشد داشته و روغن مایع، شکر و قند سه 
کالایی است که بیشترین تغییر قیمت 

را داشته اند.
به گزارش ایسنا، تامین غذا و خوراکی 
همواره یکی از نیازهای اولیه بشر بوده و 
بر این اساس هر چه قیمت اقلام غذایی در 
بازار افزایش یابد، همچنان تقاضا نسبت 
به آن وجود دارد چرا که حیات انسان ها 
به این دسته کالاها وابسته است به همین 
دلیل کوچک ترین افزایش یا تغییر قیمتی 
در بازار اقلام مصرفی غذایی بر زندگی 
و  می گذارد  اثر  جامعه  مختلف  آحاد 

معیشت آنها را تحت شعاع قرار می دهد.
مرکز برنامه ریزی و اطلاعات راهبردی 
وزارت کار با توجه به اهمیت موضوع رفاه 
و معیشت، گزارشی در خصوص تحلیل 
آماری تغییرات قیمت اقلام خوراکی در 
خانوارهای شهری ارائه کرده است که 
می تواند در برنامه ریزی و تصمیم سازی 
و تحلیل های تخصصی مفید و مثمر ثمر 

واقع شود.
بر اساس گزارش مرکز برنامه ریزی و 
اطلاعات راهبردی وزارت کار، قیمت 
برخی اقلام خوراکی طی اردیبهشت ماه 
۱۴۰۱ نسبت به ماه قبل از آن به گونه ای 
از کالاهای  قلم   ۲ بوده است که در 
منتخب تغییرات بیش از ۱۰ درصد بوده 
و بیشترین افزایش قیمت در کالاهای 

منتخب مربوط به روغن مایع با ۲۲.۳ 
درصد، شکر با ۱۰.۳ درصد و قند با ۹.۴ 

درصد است.
البته در ۴ قلم از کالاهای منتخب تغییرات 
قیمت  بیشترین کاهش  و  بوده  منفی 
مربوط به گوجه فرنگی، خیار،  سیب زمینی 

و موز بوده است.
همچنین مقایسه متوسط قیمت اقلام 
خوراکی در اردیبهشت ماه امسال نسبت 
به ماه مشابه سال قبل حاکی از آن است 
که ۴ قلم از کالاهای منتخب با تغییر 
قیمت بیش از ۱۰۰ درصد همراه بوده اند 
به نحوی که بیشترین افزایش قیمت 
شامل حال سیب زمینی، برنج ایرانی درجه 
یک، رب گوجه فرنگی و گوجه فرنگی شده 

است.
البته طی این مدت، سه قلم کالا شامل 
چای خارجی بسته ای، موز و گوشت 
قیمت  افزایش  کمترین  با  گوسفندی 

روبرو بوده است.
به گزارش ایسنا، بر اساس نتایج این 
اقلام  قیمت  نمودار  بررسی  گزارش، 
منتخب در مقایسه با روند تغییرات آن با 
حدود مطلوب، هشدار و بحرانی قیمت ها 
نشان می دهد در اردیبهشت ماه ۱۴۰۱، 
متوسط قیمت حدود ۸7.۵ درصد اقلام 
منتخب شامل برنج ایرانی درجه یک، 
برنج خارجی درجه یک، مرغ ماشینی، 
شیر پاستوریزه، ماست پاستوریزه، پنیر 
ایرانی پاستوریزه، تخم مرغ ماشینی، 
کره پاستوریزه، روغن مایع، موز، پرتقال، 
سیب، خیار، گوجه فرنگی، سیب زمینی، 
لوبیا چیتی، عدس، قند، شکر، رب گوجه 
فرنگی و چای خارجی بسته ای فراتر از حد 
بحرانی قیمت ها و متوسط قیمت اقلام 
خوراکی مانند گوشت گوسفند، گوشت 
گاو یا گوساله و پیاز نیز در محدوده هشدار 

قرار دارند.

معاون هماهنگی و محیط کسب وکار وزارت صنعت، 
معدن و تجارت به سه مصوبه سران قوا برای تسهیل 
فضای کسب وکار اشاره کرد که به ویژه به احیای 

واحدهای راکد کمک خواهد کرد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »سید مهدی 
نیازی« روز گذشته در نشست خبری افزود: در سال 
جاری شاهد اتفاقات ویژه ای در فضای بین الملل و 
داخل کشور بودیم که بخشی از هزینه های زنجیره 

ارزش تولید را سبب شد.
وی بیان داشت: جنگ روسیه و اوکراین موجب شد 
تا قیمت بسیاری کالاها در سطح جهان افزایش 
یابد و امروز در مقایسه با دی و بهمن ماه پارسال رشد 
قابل توجهی در قیمت های کالاهای صنعتی، انرژی، 
غذایی و غیره شاهدیم که چالش بزرگی برای همه 

کشورها از جمله کشورمان به وجود آورد.
این مقام مسئول وزارت صمت ادامه داد: در کشورمان 
با اجرای قانون بودجه ۱۴۰۱ و تبدیل نرخ ارز ۴۲۰۰ 
تومانی به نرخ ETS، همچنین افزایش دستمزدها 
و حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی از کالاهای اساسی منجر به 
افزایش قیمت ها شد که همه آنها اثر تورمی در قیمت 

تولیدکننده و مصرف کننده به دنبال داشت.
وی گفت: در همین راستا، وزارت صمت نیز از 
پارسال برنامه های حمایتی طراحی کرد که بخش 
قابل توجهی از آنها در ستاد اقتصادی دولت به تصویب 
رسید،  بخشی باید در هیات وزیران تصویب شود و 

برخی دیگر نیز نیاز به مصوبه سران قوا داشت.
نیازی گفت: مطابق یکی از مصوبه های سران قوا، 
تقسیط بدهی مالیاتی واحدها از ۳۶ ماه به ۶۰ ماه 
افزایش یافت که کمک خوبی برای احیای واحدهای 

راکد صنعتی و معدنی خواهد بود.
وی ادامه داد: مطابق مصوبه دوم سران قوا، اگر بنگاهی 

برای ورود به بازار سرمایه اقدام کند صرفاً حساب های 
مالیاتی سه سال گذشته آن توسط سازمان بورس 
بررسی خواهد شد که به ورود بنگاه ها به بورس 

کمک می کند.
معاون هماهنگی و محیط کسب وکار وزارت صمت 
تصریح کرد: مطابق مصوبه سومی که از سران قوا 
گرفته شد، اگر بنگاه یا فردی در بخش تولید نسبت به 
تامین مالی در بازار یا تولید اقدام کند، تا ۱.۲ برابر نرخ 
عقود مشارکتی از مالیات معاف خواهد شد که مشوقی 

برای هدایت نقدینگی به سمت تولید خواهد بود.
افزایش ۴۰۰ هزار میلیارد تومانی تامین مالی 

صنعت و معدن
معاون هماهنگی و محیط کسب وکار وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در ادامه یادآور شد: پارسال ۹۰۰ هزار 
همت )هزار میلیارد تومان( تسهیلات به بخش صنعت 
و معدن کشور داده شد که عمده آن را تسهیلات 

سرمایه در گردش تشکیل می داد.

بی تاثیر بودن مسائل سیاسی بین الملی بر 
پروژه های وزارت صمت

معاون هماهنگی و محیط کسب وکار وزارت صمت 
خاطرنشان کرد: همه پروژه هایی که در وزارت صمت 
از سال گذشته تعریف شده، برنامه هایی است که 

وابستگی به برجام و توافقات سیاسی ندارد.
وی گفت: به طور مثال پروژه اصلاح بازار کالاهای 
واسطه ای و پایه که در گذشته وابسته به نرخ دلار 
بود، امروز هیچ وابستگی به این ارز ندارد و وابستگی 
کالاهای فلزی به دلار در بورس حذف شده است. 
همچنین در حوزه پتروشیمی نیز با کمک وزارت 

نفت در حال رفع مشکل هستیم.
نیازی بیان داشت: امروز و با تسهیل روابط تجاری با 
کشورهای هدف و منطقه، افزایش صادرات اتفاق 
افتاده است و حجم تجارت بیش از ۱۰۰ میلیارد 
دلاری در فضای تحریم، اتفاق بزرگی بود که امسال 

بین ۲۰ تا ۳۰ درصد افزایش خواهد داشت.

معاون وزیر صمت خبر داد:

سه مصوبه سران قوا برای تسهیل فضای 
کسب وکار صنعت و معدن

سه کالایی که بیشترین تغییر قیمت 
را در اردیبهشت داشتند

ارزش واقعی سهام عدالت تحت تاثیر روزهای نوسانی و نزولی بازار 
سرمایه نسبت به حدود یک ماه قبل نزولی بوده و به حدود ۱۲ میلیون 
و ۵۰۰ هزار تومان )با ارزش اولیه ۴۹۲ هزار تومانی( رسیده است. به 
گزارش ایسنا، پس از آزادسازی سهام عدالت، مشمولان این سهام که 
روش مستقیم را برای مدیریت سهام خود انتخاب کرده بودند، می توانند 
با مراجعه به سامانه www.samanese.ir ارزش واقعی سهام و 
جزئیات دارایی خود را مشاهده کنند. این ارزش یکسان نیست و تحت 
تاثیر نوسانات بازار افزایشی یا کاهشی می شود. برای مثال، ارزش واقعی 
سهام عدالت با ارزش اولیه یک میلیون تومانی در ۲۰ اسفند سال ۱۳۹۹، 
۱۸ میلیون و 7۸۰ هزار تومان قیمت داشت، در حالی که قیمت این 
سهام در ۱۶ تیرماه سال ۱۴۰۰ تا ۱۴ میلیون و 7۰۰ هزار تومان کاهش 
یافته بود. سهامی که در روزهای نخستین آزادسازی سهام عدالت یعنی 
اردیبهشت  ماه و خرداد ماه سال ۱۳۹۹ بیش از ۲۰ میلیون تومان قیمت 
داشت. در این راستا، در یازدهم مهرماه سال گذشته ارزش واقعی سهام 
عدالت با ارزش اولیه ۴۹۲ هزار تومانی بیش از ۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار 
تومان و در ۲۸ آبان ماه حدود ۱۱ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان قیمت 
داشت. اما روند نزولی در بورس باعث کاهش این ارزش شد. به طوریکه 
ارزش واقعی سهام عدالت به ارزش اولیه ۴۹۲ هزار تومانی در ۲۹ بهمن 
ماه سال گذشته، ۱۰ میلیون و ۳۵۱ هزار تومان قیمت داشت. اما در نهم 
فروردین ماه سال جدید ارزش واقعی این سهام با ارزش اولیه ۴۹۲ هزار 
تومانی ۱۱ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان بود که با توجه به صعود بازار، در 
اواخر فروردین این رقم به حدود  ۱۲ میلیون و ۲7۵ هزار تومان رسید. تا 
۱۸ اردیبهشت افزایش ارزش سهام عدالت ادامه داشت و به ۱۲ میلیون 
و 7۶۳ هزار تومان هم رسید. اما دوباره روزهای پر نوسان بازار روی 
ارزش سهام عدالت نیز تاثیر گذاشت و طبق آخرین آمار مربوط به ۱۰ 
خردادماه، ارزش واقعی سهام عدالت با ارزش اولیه ۴۹۲ هزار تومانی، ۱۲ 

میلیون و ۵۸۰ هزار تومان بود.

پیش بینی قیمت سهام عدالت چند؟
بالاتر با طولانی شدن 

بازگشت نفت ایران

اجرای پروژه جاده سازی شهداد- نهبندان که به  زعم مدیر کل راهداری استان سخت ترین شرایط را 
در کشور دارد برای ۴.۵ کیلومترش 2۵۷میلیارد تومان آب می خورد؛ اعتباری بیش از سه برابر میانگین 
یک پروژه راهسازی در کشور. با وجود این حجم از هزینه این مسیر درست روی مسیر قبلی که بر اثر 

سیلاب خراب شد، ساخته می شود.  
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وزیر نیرو با اشاره به نقش موثر تجار در افزایش حجم معاملات ایران 
و قطر، از امضای سند حمایت و پشتیبانی از بخش خصوصی ایرانی و 
قطری در اجلاس هشتم کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی 
دو کشور خبر داد. به گزارش ایسنا، علی اکبر محرابیان در جریان سفر 
خود به قطر به منظور شرکت در اجلاس هشتم کمیسیون مشترک 
همکاری های اقتصادی ایران و قطر در دوحه، شب گذشته در دیدار با 
تجار و بازرگانان ایرانی در قطر، با اشاره به پتانسیل بالای بخش خصوصی 
در کشورهای همسایه، اظهار کرد: بخش خصوصی پتانسیل و نقش 
بسیار موثری در افزایش حجم معاملات و تبادلات دارد و می تواند در 
روابط اقتصادی دو کشور نیز تاثیرگذار باشد. وی با تاکید بر توسعه 
مناسب روابط ایران با همسایگان به ویژه روابط مثبت سیاسی دو کشور 
ایران و قطر افزود: قطعا با این سطح همکاری دو کشور، مهم ترین هدف 
ایران پشتیبانی از بخش خصوصی ایرانی در توسعه روابط اقتصادی با 

قطر است.

سند حمایت از بخش خصوصی
 ایرانی و قطری امضا می شود

سـه سـال بعد از تخریـب جـاده شـهداد-نهبندان، 
روز گذشـته مراسـم عملیـات اجرایـی  بازسـازی 
جـاده روی همـان مسـیر قبلـی برگـزار شـد. بعـد 
از سـیلاب بهـار ۹۸ بـود کـه ایـن جـاده ترانزیتـی 
زیـر آب رفـت و از همـان زمـان بـه بعـد مسـیر 
شـهروندانی کـه راهـی خراسـان جنوبـی بودنـد 
۱7۵کیلومتـر طولانی تـر شـد. ۳۰درصـد از کل 
جـاده ۲7۵کیلومتـری تخریب شـده و ۲۳کیلومتر 
نیاز بـه بازسـازی جـدی دارد؛ از ایـن ۲۳ کیلومتر 
قـرارداد بازسـازی ۴.۵کیلومتـر آن بـه هزینـه هـر 
کیلومتـر ۵7میلیـارد تومـان بـا شـرکت سـه کاف 
بسـته شـده، هزینـه ای کـه تقریبـا ۳برابـر هزینـه 

متعـارف هـر کیلومتـر جاده سـازی اسـت. 
مشـاور و طـراح بازسـازی جـاده شـرکت گارنـو 
اسـت،  شـرکتی که مشـاور اکثر پروژه هـای بزرگ 
شـهری کرمـان اسـت. آخریـن کار ایـن شـرکت 
سـه راهـی شـرف آبـاد بـود کـه اعضـای شـورای 
شـهر کرمـان آن را ناقـص خواندند.  طبـق طرحی 
کـه گارنو آمـاده کرده قـرار اسـت در مسـیر تجمع 
آب هـای سـیلاب  کـه بعدهـا محلی هـا نامـش 
را دریاچـه جـوان گذاشـتند،  خـط سـاحلی بـه 
ارتفـاع ۲.۵ متـر ایجـاد شـود. جـاده در حالـی در 
ایـن نقطـه ۲.۵ متـر ارتفـاع می گیـرد کـه طبـق 
گفتـه محلی هـا در سـیلاب گذشـته،  تیرهـای 
بـرق ۱۲متـری منطقـه  تـا نیمـه زیـر آب رفتنـد. 
موضوعـی کـه در سـخنرانی آیت اللهـی موسـوی، 
معـاون هماهنگـی امور عمرانـی اسـتانداری که در 
ایـن مراسـم بـه عنـوان جانشـین اسـتاندار حاضر 
شـده نیـز تذکـر داده  می شـود:»ارتفاعی کـه در 
طـرح در نظـر گرفتـه شـده ۲.۵ متـر اسـت و مـن 
فکـر می کنـم اگـر دوبـاره چنیـن اتفاقـی بیفتـد، 

جـاده دوبـاره زیـر آب رود.«
کسی در مناقصه شرکت نکرد

در مراسـمی کـه برای شـروع پـروژه در محـل این 
جـاده برگـزار شـد، احسـان عراقـی زاده، مدیرکل 
راهـداری و حمل ونقـل جـاده ای اسـتان کرمـان 
تصریـح کـرد که ایـن پـروژه سـخت ترین شـرایط 
را در کشـور دارد و علی رغـم برگـزاری مناقصـه 
عمومـی هیـچ کس بـرای اجرایـش شـرکت نکرده 
اسـت:»بدترین بافـت خـاک را اینجـا دارد کـه 
بافـت نمکـی اسـت؛ وقتـی محکـم باشـد بولـدوزر 
نـد در آن کار کنـد و بـا کمـی رطوبـت،  نمی توا
باتـلاق می شـود و بولـدوزر بـه خـاک آن فـرو 

می رود.همچنیـن، اینجـا بدتریـن آب کـه شـوری 
ریـم،  بـر خلیج فـارس اسـت را هـم دا آن دو برا
 ۱۵ گرم تریـن نقطـۀ دنیـا در فاصلـۀ حـدود 
کیلومتـری اینجـا قـرار دارد و در تابسـتان اصـلا 
نمی تـوان کار کـرد و باید در زمسـتان و وقت شـب 

کار کننـد«. 
هر کیلومتر جاده ۵۷میلیارد 

اجرای این پـروژه کـه به زعـم مدیـر کل راهداری 
رد  یط را در کشـور دا اسـتان سـخت ترین شـرا
عتبـاری  ۲۵7میلیـارد تومـان آب می خـورد؛ ا
بیـش از سـه برابـر میانگین یک پـروژه راهسـازی 
ر  ندا در کشـور کـه باعـث تعجـب معـاون اسـتا
هـم می شـود. موسـوی در سـخنرانی اش کـه از 
نان، آخریـن نفـر قبـل از  لحـاظ ترتیـب سـخنرا
رئیـس سـازمان راهـداری کشـور اسـت،  در ایـن 
قـی زاده می گوید:»عـدد  بطـه خطـاب بـه عرا را
۲۵7میلیـارد بـرای کل مسـیر اسـت یـا بـرای 
۴.۵کیلومتـر؟ اگـر بـرای صرفـا ۴.۵کیلومتر باشـد 
لبتـه مـن  یـد!  ا کیلومتـری ۵7میلیـارد درمی آ
نمی دانـم شـاید مشـخصات پـروژه طـوری اسـت 
کـه بایـد ایـن عـدد باشـد .« ایـن عـدد البتـه بعد 
مانـی، رئیـس سـازمان  از سـخنرانی داریـوش ا
راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای مم معـاون وزیر 

راه بزرگتـر هـم جلـوه می کنـد.
امانـی دهمیـن  و آخریـن سـخنران ایـن مراسـم 
اسـت که بعد از امامـان جمعـه کرمـان و نهبندان، 

ینـدگان  هیمـی و نخعـی، نما برا ا هـدی، پور زا
مجلـس از کرمـان و خراسـان جنوبـی ، مدیـرکل 
راه و شهرسـازی، فرمانده انتظامی اسـتان و سـایر 
ه  یـگا نان جلسـه  توسـط مجـری بـه جا سـخنرا
خوانـده می شـود. فـردی کـه سـخنرانی اش را بـا 
ایـن جملـه طنزآغـاز می کنـد کـه ایـن مراسـم  
از نظـر تعـداد سـخنران بیـش از آنکـه شـبیه بـه 

کلنگ زنی باشـد شبیه یک سـمینار اسـت. ابتدای 
سـخنرانی معـاون وزیـر در خصـوص هزینه هـای 
راه سـازی در کشـور اسـت تا پاسـخی به خواسـته  
نماینـدگان در خصـوص دوبانـده کـردن جـاده 
کرمـان ـ راور ـ دیهـوک دهـد و همچنیـن التهاب  
ایجـاد شـده بعـد از سـخنرانی سـردار ناظـری که 
کرمـان را در ۵ رتبـه نخسـت فوتی  هـای تصادفات 

رانندگـی می دانـد، کاهـش دهـد. بـه گفتـه امانی 
سـالانه ۱۶۵ هـزار میلیـارد تومـان فقـط بـرای 
ر نیـاز اسـت؛  عتبـا ه هـای کشـور ا نگهـداری را
ایـن در حالـی اسـت کـه کل اعتبـار این سـازمان 
۱۴هـزار میلیـارد تومـان بوده اسـت. در متـن این 
سـخنرانی هزینه هـای ابعـاد مختلـف راهسـازی 
در کشـور بـه تفکیـک  قیـد می شـود کـه قیـاس 

ایـن رقـم بـا هزینـه ایجـاد ایـن پـروژه حکایـت 
از اختـلاف سـه برابـری اسـت. او در سـخنرانی 
خـود در خصـوص هزینه هـای مختلـف راه سـازی 
می گویـد: »یـک کیلومتـر راه ۲.۵میلیـارد تومـان 

بـرای روکش سـازی اش هزینـه می بـرد. 
یـک خـط کشـی سـاده کیلومتـری ۱۲ میلیـون 
تومـان، جـاده سـازی اتوبـان بـالای ۲۰میلیـارد 
ه اصلـی ۱۵میلیـارد هزینـه  ا و یـک کیلومتـر ر
می بـرد و قیـر بـالای ۱۴میلیـون تومـان اسـت.  
شـرایط سـخت اسـت و ۲۲۱ کیلومتر راه در کشور 
داریـم که بیـن  ۴تا۶درصـد قیمت روز جـاده برای 

نگهداریـش اعتبـار نیـاز اسـت.«
قیاس هزینـه ۱۵میلیـاردی هـر کیلومتـر راه اصلی 
ز  یـن پـروژه حکایـت ا بـا هزینـه ۵7میلیـاردی ا
اختـلاف قیمتـی سـه برابـری دارد. بـا ایـن حـال 
در ایـن مراسـم نه بـه چرایـی ایـن اختـلاف هزینه 
پاسـخ روشـنی داده می شـود و نـه اشـکالات فنـی 
در خصـوص ارتفـاع در نظـر گرفته شـده در مسـیر 
سـیلاب و احتمـال تخریـب دوبـاره ایـن جـاده. 
پروسـه ای مشـابه همـان رویـه ای کـه سـال ها قبل 
طـی شـد و جـاده شـهداد- نهبنـدان  بدون مشـاور 
توسـط جهاد نصر سـاخته شـد و با یک سـیلاب ۳۰ 

درصـد جـاده تخریـب شـد.

بازسازی روی محور سابق 
پس از گذشت سه سال؛بازسازی محور شهداد_نهبندان که در سیل از بین رفته بود، روی همان مسیر سابق آغاز شد

طن
ذ و

کاغ
س: 

عک

اگر با شما تماس گرفته شده اما شماره ای روی دستگاه تلفن نمایش داده نشد، 
این تماس احتمالا از سوی نهادهای انتظامی یا دستگاه وزارتخانه هاست، زیرا 

اشخاص عادی چنین شماره ای ندارند.
به گزارش ایسنا، شاید برایتان پیش آمده باشد که تماسی با شما گرفته شده، اما 
دستگاه دریافت شماره تماس گیرنده و یا همان کالر آیدی تان شماره را نمایش 

ندهد. دلیل این موضوع آن است که بر اساس مصوبه دولت، شــرکت مخابرات ایران اجازه دارد برای 
تعدادی از افراد، شماره هایی را در نظر بگیرد که نمایش شماره نداشته باشند.

ظاهرا برای دریافت شماره های ناشناس، بالاترین مقام دستگاهی که تقاضای شماره ناشناس دارد، یعنی 
وزارتخانه یا نهادهای نظامی و انتظامی با بالاترین مقام وزارت ارتباطات نامه نگاری کرده و در صورتی 
که نیاز به شماره ناشناس محرز شود و تشخیص دهند که نیاز به شماره هایی وجود دارد که شناخته 
نشوند، آن شماره را به اصطلاح پرایوت  می کنند. بنابراین بعید است که افراد شخصی و شرکت ها چنین 
شماره ای داشته باشند و حتما کسانی که ضرورت دارد شماره هایشان دیده نشود، دارای پرایوت نامبر 

خواهند بود.

شماره های ناشناس از کجا می آیند؟

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران با اشاره به تسریع در تامین نقدینگی 
تولیدکنندگان گفت: تا به امروز از ۲۰ هزار میلیارد تومان تسهیلاتی که قرار بود 
به دامداری ها و مرغداری ها داده شود ۱۱۰۰ میلیارد تومان پرداخت شده است.

به گزارش ایسنا، احمد مقدسی ظهار کرد: دولت تصمیم گرفت ارز ۴۲۰۰ 
تومانی را حذف کند و ما نیز مخالف این ارز

بودیم زیرا در چند سال گذشته مشکلات بسیاری در این زمینه ایجاد شد. وی ادامه داد: قرار بر این شد که 
وقتی دولت ارز را حذف می کند نهاده هایی که به گاوداری ها طلب دارد پرداخت کند اما تا به امروز ۳۵ هزار 
تن جوی پنج استان تحویل داده نشده است. همچنین وزارت جهاد پیش از اینکه مطالبات ماه های قبل 
تولیدکنندگان را بپردازد. در ۱۰ روز آخر اردیبهشت خوراک دام را با نرخ نیمایی وارد سامانه بازارگاه کرد 
ولی دامداران به دلیل کمبود نقدینگی توان خرید نداشتند. به گفته وی گپ تامین نقدینگی به بخش 
تولید آسیب بسیاری وارد می کند و نیاز است که دستگاه های مربوطه حرکت های جهادی در این زمینه 
داشته باشند تا تولید دچار ضرر نشود. مقدسی در ادامه گفت: میزان تولید شیر دام های کشور مطابق با 

میانگین کشورهای اروپایی است و مشکلی از این نظر وجود ندارد.

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران تاکید کرد:

تسریع در تامین نقدینگی تولیدکنندگان
طبق مصوبه دولت اختیار تغییر ساعات اداری به استانداران داده شده و 

تاکنون این مسئله در ۱۲ استان اجرایی شده است.
به گزارش ایسنا، تغییر ساعت به شکلی است که ادارات قبل از ساعت 
۱۳:۳۰ تعطیل شوند تا در دوره اوج مصرف که از ساعت ۱۳یا ۱۴ آغاز 

می شود، ادارات تعطیل شده باشد. تاکنون این طرح در استان های فارس، خراسان جنوبی، خراسان 
شمالی، کرمانشاه و گلستان بدین گونه اجرایی شده که ادارات این استان ها باید از ۱۶ خرداد ساعت 

کاری خود را ۶:۳۰ صبح آغاز و تا ۱:۳۰ به پایان برسانند.
همچنین این طرح در استان های خوزستان، اهواز و لرستان اینگونه اجرایی شده است که ادارات 
این استان ها از ۱۶ خرداد ماه از ساعت 7:۳۰ صبح آغاز به کار می کنند و ملزم به پایان کار در ساعت 
۱۳:۳۰ هستند.  همچنین ساعت کار ادارات در استان های قم و قزوین از 7 تا ۱۳:۳۰ تغییر یافت. 
علاوه بر این استان کرمان ملزم شد تا ساعات کار ادارات ۶:۱۵  آغاز و تا ساعت ۱۳ پایان یابد. گفتنی 
است که این طرح در استان هرمزگان از اول اردیبهشت ماه آغاز شده و ساعات کار ادارات این استان 

از ۶:۳۰ تا ۱۳:۳۰ تغییر یافته است.

ساعت کار ادارات استان کرمان تغییر کرد

$ دولت $ دامداران$ مخابرات

کاغذ اقتصادی
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در فاصلـه ۱7 روز مانـده بـه سـالگرد واژگونـی 
اتوبـوس خبرنـگاران محیط زیسـت اولیـای دم 
مهشـاد کریمـی و ریحانـه یاسـینی خواسـتار 
رسـیدگی به همـه ابعاد ایـن حادثه بـرای صدور 

رای هسـتند.
 به گزارش ایسـنا دوم تیرماه سـال ۱۴۰۰ روزی 
سیاه برای جامعه رسانه ای کشـور بود. در این روز 
اتوبوس خبرنگاران در بازگشـت از نقـده واژگون 
شـد کـه بـه فـوت مهشـاد کریمـی – خبرنگار 
ایسـنا – و ریحانه یاسـینی – خبرنـگار ایرنا – و 
مصدومیت ۲۱ خبرنگار و عـکاس دیگر انجامید.
پلیـس ۸ تیرمـاه علـت واژگونـی اتوبـوس را 
»بی مبالاتی و قصور مسـئولین هماهنگی سـفر 
بـه علـت عـدم تامیـن وسـیله نقلیه مناسـب« 
اعلام کرد. غلامحسین اسـماعیلی – سخنگوی 
قوه قضائیه -  نیـز در ۲۲ تیرماه نظر کارشناسـی 
ایـن قـوه را دربـاره حادثـه اعـلام کـرد. بـر ایـن 
اسـاس » ۵۰ درصـد تقصیـر عوامل و مسـئولان 

مختلف بـوده اسـت.«
شـهریور مـاه ۱۴۰۰ پرتـو برهانپـور  - وکیـل 
اولیای دم – به ایسـنا گفت: در تیرمـاه به وکالت 
از اولیـای دم هـر دو خبرنـگار عزیـز، شـکواییه 
ووکالت نامـه را در شـعبه ۳ بازپرسـی دادسـرای 
ناحیـه ۲۳ تهران - کـه ویژه نیابت قضایی اسـت 
- ثبـت کردیـم، امـا اخیـرا متوجـه شـدیم کـه 
در یـک نظـر کارشناسـی بـه تاریـخ ۵ شـهریور 
مـاه بـر اسـاس تصمیـم یـک هیـات سـه نفـره 
از »کارشناسـان وزارت دادگسـتری در زمینـه 
تصادفات و امور وسـایل نقلیه موتـوری زمینی« 
راننده مقصر صددرصد حادثـه واژگونی اتوبوس 
خبرنـگاران اعلام شـده اسـت و ما به ایـن نظریه 

اعتـراض کردیـم.
او آذر مـاه نیـز اظهار کرد کـه در پرونـده تصادف 
اتوبـوس خبرنـگاران، راننـده بـه عنـوان متهـم 
ردیـف اول و سـه مدیـر وقـت سـازمان حفاظت 
محیط زیسـت به عنوان متهم ردیـف دوم مقصر 
شـناخته شـده اند امـا ۱7 بهمـن مـاه قـرار منع 
تعقیب سـه تن از  متهمان پرونده کـه از مدیران 

دولتـی بودنـد، صادر شـد!.
اول اسـفند مـاه نیز قـوه قضائیـه اعلام کـرد که 
هیات کارشناسی بررسی پرونده سانحه اتوبوس 
خبرنـگاران در نقـده، راننـده را مقصـر دانسـته 
و سـه نفـر از مدیـران متهـم پرونـده را مجـرم 

نشـناخته اند.

در حالـی که حـدود دو هفتـه به سـالگرد حادثه 
تلـخ واژگونی اتوبـوس خبرنـگاران مانده اسـت، 
اولیـای دم از انتظـارات خـود از قـوه قضائیـه 

می گوینـد.
پدر مرحوم مهشـاد کریمـی به ایسـنا می گوید: 
بـر اسـاس نظـر کارشناسـی دوم راننـده مقصر 
صددرصـد شـناخته شـده اسـت، اما به مسـائل 
جانبـی هیچ توجهـی نکرده انـد. به عنـوان مثال 
آیا اتوبوس ایمـن بوده اسـت یا نه؟ چـون به نظر 
می رسـد حتی وضعیت ظاهـری اتوبـوس مانند 
وضعیـت صندلی هـا و کمربند را بررسـی نشـده 
اسـت، علاوه بر آن باید مشخص شـود چه کسی 
دسـتور حرکت در جاده فرعـی را داده اسـت؟ بر 
اسـاس گفته های سـایر خبرنگاران اتوبوس ایراد 
داشـته و مسـیر یـک سـاعته را دو سـاعت و نیم 
طی کرده اسـت و  به خواسـت یکی از مسـئولان 
برگزاری از جاده فرعـی رفته انـد و او اظهار کرده 

بود که مسـیر را می شناسـد و میانبر اسـت.
وی بـه ابهامات دیگـر پرونـده واژگونـی اتوبوس 
خبرنـگاران اشـاره و اظهـار می کنـد: کارخانـه 
سـیمان بـر چـه اساسـی اتوبـوس در اختیـار 
محیط زیسـت قرار داده  اسـت؟ قاضـی می تواند 
نامه هـای رد و بـدل شـده بیـن اداره کل محیط 
زیسـت آذربایجـان غربـی و کارخانه سـیمان را 
برای بررسـی درخواسـت و شـهود را نیـز احضار 
کند تـا دربـاره اتفاقـات رخ داده شـهادت دهند 
و فقـط به نظـر کارشناسـی اکتفـا نکنـد. چطور 
قاضـی نظـر کارشناسـی اول را - کـه مبنـی بـر 
قصـور ۵۰ درصـدی مسـئولان برگـزاری سـفر 
بـود - را رد می کند و نظر دوم کارشناسـی مبنی 

بـر قصـور صدرصـدی راننـده را می پذیـرد؟
کریمی تاکید کرد: انتظار داریم سـازمان محیط 
زیسـت ، ایسـنا ، ایرنا و دیگر رسـانه ها پیگیر این 

پرونده باشند.
پدر مرحـوم ریحانه یاسـینی نیـز در گفـت و گو 
با ایسنا با اشـاره به جلسـات کارشناسـی برگزار 
شـده بـرای بررسـی پرونـده واژگونـی اتوبـوس 
خبرنـگاران محیط زیسـت می گویـد: در حدود 
یک سال گذشته، دوبار کارشـناس نظر داده و ما 
رد کرده ایـم ، بنابراین اقدامات لازم انجام نشـده 
اسـت. با توجـه به مشـخص بـودن ابعـاد حادثه 
واژگونـی اتوبـوس نبایـد رونـد بررسـی پرونـده 

اینقـدر طول بکشـد.
او اضافـه می کنـد: علاوه بـر مهشـاد و ریحانه که 

فوت کردند، خبرنگاران زیـادی در اتوبوس بودند 
که از نظر روحی، جسـمی و مالی متضرر شـدند 
و شـاکی هسـتند و باید سـریع تر به ایـن پرونده 
رسـیدگی می شـد، امـا در شـرایطی کـه حدود 
یـک سـال از بررسـی پرونـده می گـذرد، قـرار 
است یک جلسه رسـمی رسـیدگی برگزار شود.
یاسـینی در ادامه می گوید: با رییس دادگستری 
ارومیه صحبت کردیـم و قول دادند که سـریع تر 
پیگیـری کننـد و ۲۱ خبرنـگار دیگـر بـه حق و 
حقوقشـان برسـند  ولـی تـا آنجایـی کـه اطلاع 

داریـم،   تاکنون اتفـاق خاصی نیفتاده اسـت.
او بـا بیـان اینکـه راننـده را  در واژگونـی اتوبوس 
مقصـر شـناخته  اند ، نمـی گوینـد   این سـفر را 
سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت برنامه ریزی 
کرده اسـت، عنوان می کند: متاسـفانه مسئولان 
قبلی این سـازمان، از ابتدای حادثه می خواستند 
از بار مسـئولیت این حادثه دلخراش شـانه خالی 
کنند.متاسفانه  مسئولان سابق سـازمان محیط 
زیسـت ، نه تنها عذرخواهی نکردند، بلکه بسـیار 
مدعی هسـتند و بعضی از آنها متاسفانه در دولت 
جناب رئیسـی  در مسـئولیت خود ابقا و مشغول 
کار هستند و کسـی با آنان برخورد نکردند، گویا 
هیچ اهمیتی برایشـان نداشـت چرا کـه در طول 
یک سـال مصیبتی کـه بر ما گذشـت، حتی یک 
جلسـه بازپرسـی هم از آنان برگزار نشـده است.

یاسـینی به وضعیت اتوبوس بر اسـاس شـهادت 
خبرنـگاران اشـاره و اظهـار می کنـد: اتوبـوس 
خـراب بـوده اسـت به گونـه ای کـه مسـیر یـک 
سـاعته را طی دو و نیم تا سـه سـاعت طـی کرد. 

مسـئولان برگـزار کننـده چـون از برنامـه عقب 
افتـاده بودنـد  بـدون توجـه بـه  شـرایط ایمنی، 
راننـده را اجبـار بـه انتخاب جـاده فرعـی کردند 
کـه ایـن خـود بایسـتی در دادگاه مورد بررسـی 

قـرار گیرد.
او تاکیـد می کند: اتوبـوس خبرنـگاران، اتوبوس 
شـهری یا بین شـهری نبود کـه بلیـت بخریم و 
سوار آن شـویم،  هنگامی که اتفاق افتاد  بگوییم 

راننده ناتـوان و نابلـد، مقصر بوده اسـت.
یاسـینی اضافه می کند: این اتوبـوس نقص فنی 
داشـته اسـت، نه دسـتگیره داشـته و نه کمربند 
ایمنـی. اگـر کمربنـد ایمنی داشـت، ایـن اتفاق 
نمی افتـاد. مشـکل اساسـی ایـن اسـت که سـه 
نفـر کـه مسـئولیت برنامـه را عهـده دار بودند و 
ایـن واقعه تلـخ در زمـان مسـئولیت آنهـا  اتفاق 
افتاده اسـت! از اتهـام خـود در  این پرونـده تبرئه 
شـده اند!  گویا هیـچ مسـئولیتی در قبـال جان 
جوانـان وطـن و خبرنگاران کـه به  امانـت به آنها 
سپرده شده بود نداشتند! و شـاید  به هیچ عنوان 
نمی خواهنـد خدشـه ای بـه اداره کل محیـط 

زیسـت آذربایجـان غربی وارد شـود.
او بـه اسـتفاده از اتوبـوس کارخانه سـیمان برای 
جابجایی خبرنگاران اشـاره می کنـد و می گوید: 
در حالـی از این اتوبوس اسـتفاده شـد کـه کرایه 
اتوبوس ۵۰۰ هزار تومان اسـت و بچه هـای ما به 

خاطر چنیـن مبلغی قربانی شـدند.
از قـوه قضائیـه  یاسـینی تاکیـد می کنـد: 
درخواسـت رسـیدگی دقیق به کل ابعـاد حادثه 

را داریـم.

درخواست اولیای دم مهشاد و ریحانه از قوه قضائیه:

آماده باش پلیس برای اعزام بررسی تمام ابعاد پرونده
حجاج در ۱8 فرودگاه کشور

رئیس پلیس پیشــگیری فراجا از آماده باش بیــش از ۵۰۰۰ مامور 
پلیس برای عملیات اعزام حجاج خبرداد.

به گزارش ایســنا، ســردار مهدی معصوم بیگی در نشست خبری 
هماهنگی برای اعزام زائران حج تمتع گفت: ۱۸ فرودگاه کشــور از 
۲۲ خرداد آماده سفر زوار به سفر حج هستند و پلیس نیز با همکاری 
ســازمان حج و زیارت تلاش می کند تا این سفر بدون هیچ مشکلی 

انجام شود.
او افزود: پس از دوره ای که به علت ویروس کرونا عملیات حج متوقف 
شده بود، با اقدامات خوبی که صورت گرفته قرار است از ۲۲ خرداد 
ماه از طریق ۱۸ فرودگاه کشور حدود ۳۹ هزار زائر به بیت الله حرام 
اعزام شــوند، که از این تعداد حدود ۱۱ هزار نفــر از فرودگاه امام 

خمینی )ره( تردد می کنند.
او ادامه داد: پلیس فرودگاه های کشــور در ایــن زمینه ماموریتی 
محوری دارد کــه در برنامه ریزی دقیق ایــن ماموریت به نهادهای 
مربوطه ابلاغ شده و امروز هم نشستی تخصصی برای انجام آخرین 
هماهنگی ها با پلیس فرودگاه های تمام کشور به صورت برخط انجام 

شد و بخش دوم آن نیز ظهر امروز انجام می شود.
معصوم بیگی اضافه کرد: در حوزه حج پنج ماموریت محوری برای 
پلیس تعریف و ابلاغ شده که یکی از آن ها تکریم حجاج است. جامعه 
هدف ما کسانی هستند که به سفر حج می روند و همیشه در مجموعه 
انتظامی تاکید می شود که اقتدار انتظامی از طریق پایبند بودن به 
اخلاق تامین می شــود. در این ماموریت خاص نیز تاکید شــده که 

تکریم حجاج به بهترین وجه انجام شود.
او در ادامه گفت: محور دومی که ابلاغ شده مربوط به هماهنگی های 
برون ســازمانی با ســازمان حج و زیــارت در مرکزیــت و ادارات 
استان هاســت. همچنین با فرودگاه های کشور نیز هماهنگی لازم 
انجام شده و مابقی دســتگاه های برون ســازمانی نیز با ما همراه 

هستند.
رئیس پلیس پیشــگیری فراجا افزود: یکی دیگر از محورها مربوط 
به هماهنگی های درون سازمانی است. روان سازی ترافیک از شهر 
تا فرودگاه ها، تامین نظم و امنیــت محورهای مواصلاتی و اقدامات 
حوزه گذرنامه در کنار وظایف پلیس مبــارزه با مواد مخدر از جمله 

هماهنگی های  درون سازمانی است.
آغاز اعزام حجاج از 22 خرداد

رئیس پلیس پیشــگیری ادامه داد: تجهیزات پایش هم در اختیار 
پلیس قرار دارد و مســتمرا مکان های ورودی، سالن ها و ورودی ها 
در کنترل ما قرار دارد. تقریبا ۵۰۰۰ مامور پلیس برای این ماموریت 
حضور دارند که فقط از پلیس پیشگیری نیستند. همچنین مامورین 
ما از پشتیبانی انتظامی اســتان ها هم برخوردار هستند. همه این 
موضوعات به سازمان حج منعکس و هماهنگی با دستگاه های مربوط 

با کشور عربستان از طریق سازمان حج و زیارت انجام می شود.
او در ادامه گفت: میزان ارز همراه مســافر نمی تواند بیش از ۵۰۰۰ 
یورو یا معادل آن به صورت دلار یا ارزهای دیگر باشــد. میزان مجاز 
طلا نیز ۱۵۰ گرم است که بر اســاس مقررات همه سفرهاست. اگر 

مسافری بیش از آن همراه خود داشته باشد ضبط می شود.

موارد اخیر ابتلا به آبله میمون نگرانی هایی را 
در مورد این ویروس ایجاد کرده اما سازمان 
بهداشت جهانی گفته هنوز دلیلی برای وحشت 

وجود ندارد.
به نقل از هلث، رئیس فنی این سازمان، روزاموند لوئیس، اظهار 
کرد: هنوز زود است که بگوییم آیا شیوع اخیر می تواند منجر به 

یک بیماری همه گیر شود.
او معتقد است چنین احتمالی وجود ندارد. یکی از دلایل او این 
است که ویروس آبله میمون یک ویروس DNA است و نتایج 
تحقیقات فعلی نشان می دهد که این نوع ویروس ها به آسانی 

ویروس های RNA مانند کووید ۱۹پخش نمی شود.
لوئیس افزود: جهان روشی برای کمک به جلوگیری از شیوع 
بیماری دارد. برای انجام این کار سازمان بهداشت جهانی توصیه 

می کند بهداشت خوب و رابطه جنسی ایمن را رعایت کنید.
کسانی که معتقدند به این ویروس مبتلا شده اند باید تا زمانی که 
زخم ها پوسته پوسته شده و از بین برود، ایزوله شوند و کسانی 
که با فرد آلوده در تماس بوده اند، باید علائم را به مدت ۲۱ روز 
تحت نظر داشته باشند. در ضمن نباید خون، بافت، سلول، اندام 

یا شیر مادر اهدا کنند.
دکتر ویلیام شافنر، متخصص بیماری های عفونی در مرکز 
پزشکی دانشگاه واندربیلت در تنسی ایالات متحده، می گوید: 
این ویروس دوره نهفتگی بسیار طولانی دارد و زمانی که وارد 

بدن شود، ابتدا اندام های داخلی را تحت تاثیر قرار می دهد.
به گفته مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری)CDC( ممکن 
است یک تا ۲ هفته طول بکشد تا علائم پس از آلوده شدن فرد 
ظاهر شود. هنگامی که علائم شروع بروز می کنند، به احتمال 

زیاد شامل تب، بدن درد، سردرد و خستگی هستند.
شافنر گفت: در حالی که بدن با این علائم مبارزه می کند، علائم 

دیگری مانند غدد لنفاوی متورم ظاهر می شود.
مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری اشاره می کند غدد لنفاوی 
متورم یکی از علائم متمایز آبله میمون است و خاطرنشان 

می کند که ویروس آبله این واکنش خاص را ایجاد نمی کند.
بثورات پوستی اغلب روی دست ها، صورت، پاها، دهان یا اندام 
تناسلی ظاهر می شوند. بثورات قبل از تبدیل شدن به زخم 
دلمه ای از چهار مرحله)ماکولا، پاپولار، تاولی، پوسچولار( 

عبور می کند.

دوره نهفتگی آبله میمون چند 
روز است؟
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی  اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -1401/02/11-140160319014000508 شماره  رای  برابر 
اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
بیدشکی   ولیمحمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
در  جیرفت  از  صادره   1 شناسنامه  بشماره  غلامحسین   فرزند 
متر   37444 مساحت  به  )باغ(   محمدی  مزرعه گل  ششدانگ 
از پلاک  از74- اصلی مفروز و مجزی شده  مربع پلاک - فرعی 
اراضی کرجوک سقدر  در  واقع  74 -اصلی قطعه یک   از  فرعی   1
جبالبارز جیرفت بخش 34 کرمان خریداری از مالک رسمی خود 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  متقاضی 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص  دو نوبت به فاصله 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
ماه  رسید، ظرف مدت یک  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم 
مالکیت صادر خواهد شد  اعتراض طبق مقررات سند  عدم وصول 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

قانون تعیین  نامه  آئین   13 قانون و ماده   3 آگهی موضوع ماده 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
هیات   -1401/01/22-140160319014000158 شماره  رای  برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
عذرا  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک 
جیرفت  از  صادره   1045 شناسنامه  بشماره  علی   فرزند  اور  آزاد 
در ششدانگ  یک باب خانه  به مساحت 335 متر مربع پلاک 
- فرعی از579- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 78 فرعی 
از 579 -اصلی قطعه دو  واقع در اراضی رهجرد جیرفت بخش 
از مالک رسمی خانم اقدس فخاری محرز  45 کرمان خریداری 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده 
به  نسبت  اشخاص  در صورتی که  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم 
خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

قانون تعیین  نامه  آئین   13 قانون و ماده   3 آگهی موضوع ماده 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
هیات   -1401/02/12-140160319601400517 شماره  رای  برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
صابر  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک 
از  صادره   0 شناسنامه  بشماره  علیجان   فرزند  امیری گویگان  
جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 345/42 متر 
از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی  از579-  فرعی   - پلاک  مربع 
پلاک 24 فرعی از 579 -اصلی قطعه دو  واقع در اراضی رهجرد 
جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی اقای دادخدا 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  فرخی 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم 
خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم 

شد ./م الف: 117 
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  13آئین  ماده  و  قانون  ماده3  موضوع  آگهی 
رسمی  فاقدسند  ساختمانهای  و  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
1400/12/18هیات  شماره140060319091001976-  برابررای 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ثبت  حوزه  ثبتی  مستقردرواحد  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
اقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  آباد  عنبر  شهر  ملک 
364صادره  شناسنامه  بشماره  عباس  فرزند  توکلی   علی  مهدی 
مربع  373متر  به مساحت  باب خانه  ازجیرفت درششدانگ یک 
پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی  از45-  فرعی   - پلاک 
افرین  خدا  شهرک  عنبرآباد  در  واقع  یک   قطعه  اصلی   -45
امیری  از مالک رسمی خانم فرخنده  بخش 45کرمان خریداری 
نوبت  دردو  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  محرزگردیده 
15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به  به فاصله 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
به  را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  انتشاراولین  تاریخ  از 
ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم 

وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد . 

 مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
انتشار نوبت اول:1401/03/03  تاریخ 
انتشارنوبت دوم :1401/03/17  تاریخ 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
موضوع  اول  هیات   -1401/01/22-140160319014000159 رای شماره 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
نوراحمد   فرزند  مهنی  مسلمی  ندا  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
یک  ششدانگ  در  جیرفت  از  صادره   3020201780 شناسنامه  بشماره 
از564-  فرعی   - پلاک  مربع  متر   253/94 مساحت  به  خانه   باب 
564 -اصلی قطعه  از  فرعی  از پلاک -  و مجزی شده  مفروز  اصلی 
از  45 کرمان خریداری  اراضی کهوروئیه جیرفت بخش  در  واقع  دو  
پارسا  آفرین  نوش  وخانم  پارسا  انوشیروان  اقای  رسمی  مالکین  
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اداره  این  به  را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار 
تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم 
بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  اعتراض،دادخواست خود 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

 111 مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
انتشار نوبت اول:1401/03/03   تاریخ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر 
قانون  موضوع  دوم   هیات  شماره 140160319008000154  رای 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات 
بیدخوانی  منصوری  احمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
فرزند علی به شماره شناسنامه 2 صادره از زرند در یکباب خانه 
به مساحت 221.85 مترمربع از پلاک 7561 اصلی واقع در 
بلوار فردوس 20 متری محرم _ جنوبی 2 خریداری از مالک 
رسمی آقای مجتبی حکمت محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. م/الف 21
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/2
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/17
حسین توحیدی نیا
 رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و   3 ماده  موضوع  اگهی 
فاقد سند  های  و ساختمان  اراضی  و  ثبتی  تکلیف وضعیت 
دوم   هیات   14016031900800027 شماره  رای  برابر  رسمی 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
محمدرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند 
 106 شناسنامه  شماره  به  باقر   فرزند  جرجافکی   اسمعیلی 
239.20 مترمربع  به مساحت  یکباب خانه  در  زرند  از  صادره 
20 متری محرم  زرند خیابان  در  واقع  اصلی  از پلاک 7561 

هنرمند  زاده  مهرابی  هایده  خانم  رسمی  مالک  از  خریداری 
اطلاع عموم مراتب در دو  به منظور  لذا  محرز گردیده است. 
نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  نمایند.  تقدیم  قضایی 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. م/الف 22
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/2
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/17
حسین توحیدی نیا
 رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک زرند

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

نامه قانون تعیین  آئین  آگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 
فاقد  های    ساختمان  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
برابر رای شماره 140160319008000133 هیات  سند رسمی 
اراضی و  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  قانون  دوم  موضوع 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
شماره  به  غلامحسین  فرزند  زاده  گزوئی  مهدی   فاطمه 
مساحت  به  خانه  یکباب  در  زرند  از  صادره   3 شناسنامه 
بلوار  زرند  در  واقع  اصلی   7561 پلاک  از  مترمربع   202.16
نیره  خانم  رسمی  مالک  از  خریداری   28 فردوس کوچه 

مهرابی زاده هنرمند محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
از تاریخ تسلیم  از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه  و پس 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/

الف 23
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/2
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/17
حسین توحیدی نیا
رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

قانون تعیین  نامه  آئین  اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 
فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
سند رسمی برابر رای شماره 140160319008000352 هیات 
اراضی و  ثبتی  قانون تعیین تکلیف وضعیت  دوم  موضوع 
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان 
حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای مهدی بهشتی مقدم فرزند غلام حسین   به شماره 
مساحت  به  خانه  یکباب  در  زرند  از  صادره   7 شناسنامه 
262.85 مترمربع از پلاک 7565 اصلی واقع در زرند بلوار 
دفاع مقدس کوچه 8 خریداری از مالک رسمی ورثه جلال 

عمرانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
به  اگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته 
اداره تسلیم و پس  این  به  را  اعتراض خود  مدت دو ماه 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف 36
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/17
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/4/1
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان زرند

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین 
نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر آرا صادره هیات حل اختلاف موضوع قانون 
فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
تصرفات  زرند  شهرستان  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند 
است.لذا  گردیده  محرز  متقاضیان  بلامعارض  و  مالکانه 
مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روزآگهی می شود در 
متقاضیان  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتیکه 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
قضایی  مرجع  به  را  دادخواست خود  اعتراض  ماه  دو  بمدت 

تقدیم تقدیم نماید.
املاک واقع در شهرستان زرند بخش 13 کرمان

شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  بهاءالدینی  الهه  خانم 
3080122372 صادره از زرند در سه دانگ خانه به مساحت 
ششدانگ 201.05 مترمربع از پلاک 7565 اصلی واقع در زرند 
مالک  از  خریداری   13 کوچه  نبش  شمالی  پرستار  خیابان 

رسمی آقای سیدمرتضی عمرانی.
بهاءآبادی فرزند حسین بشماره  زاده  آقای محمدعلی جمال 
شناسنامه 3080119258 صادره از زرند در سه دانگ خانه به 
اصلی   7565 پلاک  از  مترمربع   201.05 ششدانگ  مساحت 
واقع در زرند خیابان پرستار شمالی نبش کوچه 13 خریداری 

از مالک رسمی آقای سیدمرتضی عمرانی.م الف 37
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/3/17
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1401/4/1

حسین توحیدی نیا 
رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
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خبرخبر

رضی هیرمندی با بیان این که برخی معتقدند 
کتاب های ژانر وحشت حکم واکسن را دارد 
و ممکن اســت عوارضی هم داشته باشد اما 
بعدش ســلامتی به همــراه دارد، می گوید: 
آیا برای ســلامتی مورد نظر راهی جز ایجاد 
ترس نیســت، آن هم با این شــدت؟ موافق 
ژانر وحشت هستم اما در حد و حدودی، اگر 
از اندازه ای بیشتر شــود به ضدِخود تبدیل و 

مبلغ وحشت می شود.
این مترجم ادبیــات کــودک و نوجوان در 
گفت وگو با ایســنا دربــاره گرایش کودکان 
و نوجوانــان بــه ژانر وحشــت بــا توجه به 
کلیدواژه هایی مانند هیجان انگیز، ترسناک 
و وحشــتناک که در عنــوان  بســیاری از 
کتاب های منتشرشده برای این گروه سنی 
دیده می شــود، با بیان این که تخصصی در 
روان شناســی کودک ندارد و به عنوان یک 
تولیدگر ادبیات نظــرش را می گوید، اظهار 
کرد: معتقدم با هر چیزی که بیشتر سروکار 
داشــته باشــید، حتی اگر به قصد تغییر آن 
شی ء و سوژه  هم باشــد، در نهایت از سوژه 
خودتان تأثیر می گیرید. درباره ژانر وحشت 
هم می توان گفت اگر کسی با مسائل هولناک 
و وحشت انگیز چه در واقعیت و چه در ادبیات 
سروکار داشته باشد، خواه  ناخواه تحت تأثیر 
این وحشــت قرار می گیرد. از بازیگر روسی 
نقش هملت شــنیدم که ضمن مصاحبه اش 
با تلویزیون می گفت بعــد از پایان بازی در 
نقش هملت تا چند ماه حال خوشی نداشته. 
او در جریان تمرین  نقش خود حدود سه ماه 
در فضایی شــبیه به زندگی هملت زندگی 

کرده بود!
هیرمنــدی در ادامه با بیــان این که ادبیات 
بازتاب آفرینش گرانه واقعیت هاست، گفت: 
با خواندن ادبیات نیز با یک واقعیت سروکار 
دارید؛ واقعیت متن.  نمی توانید هنگام مطالعه 
لباس ضد ترس بپوشــید. دوستی می گفت 
بچه هایــی که  از مــن کتاب ژانر وحشــت 
می خواهند، می گویند کتاب خیلی ترسناک 
به ما بدهید، آن قدر که از ترس به خود بلرزیم. 
چنین کودکی می ترسد و لذت می برد اما از 
عواقب آن خبر ندارد. طرفداران ژانر وحشت، 
چه نویســنده و مترجم چه  مــروج کتاب، 
توجیه شان این است که این ترس ها موقت 
هســتند، در عوض کتاب های ژانر وحشت 
ذهن بچه ها را فعال می کنــد و به بچه ها در 
مقابل ترس های واقعی زندگی یک  نوع ایمنی 
می دهد. آن هــا می گوینــد کتاب های ژانر 
وحشت حکم واکســن را دارند، واکسن هم 

عوارضی دارد اما بعدش سلامتی می آورد.
هیرمندی خاطرنشان کرد:  آیا برای سلامتی 
مورد نظر راهی جز ایجاد ترس نیســت، آن 
هم با این شدت؟ با ژانر وحشت موافق  هستم 
اما در حد و حدودی، اگر اندازه  بیشــتر شود 
به ضد خود تبدیل و مبلغ وحشــت می شود 
و ترس را در حد یک چیز ســتودنی و حتی 
عادت درمی آورد. در حالی که ترس و وحشت 
واقعا ترس و وحشــت اســت. ضرر دیگری 
که دارد، این اســت که روح ما را برای قبول 
ترس و وحشت به عنوان یک واقعیت زندگی 
آماده می کند و این چیز خطرناکی اســت؛ 
یعنی این کــه ما بپذیریم وحشــت و همراه 
آن خشونت  بخشــی از زندگی ماست و باید 
باشد. حداقل برای مدتی کوتاه ما را در مقابل 
ترس آفرینان خلع ســلاح می کند و ای بسا 
در برخی از موارد نوعی ســمپاتی نسبت به 
آفرینندگان آن ترس و وحشــت ایجاد کند. 
همچنان کــه بارها این گونه شــده؛ مثلا در 
فیلم های جنایی اگر هنرپیشه، خوش قیافه  
و خوش صــدا و در زندگــی عــادی اش 
خوش برخــورد باشــد، مــردم راحت تر از 
جنایت هایش در نمایش یا فیلم چشم پوشی 
می کنند زیرا مجذوب یک هنرپیشــه شدن 
رفتار و خشونتش را به نوعی توجیه می کند.

کانون کارگردانان سینمای ایران ابراز امیدواری کرد که مجوز 
اکران عمومی فیلم »برادران لیلا« زودتر صادر شود.

به گزارش ایسنا ، شورای مرکزی کانون کارگردانان سینمای 
ایران دریافت جایزه فیپرشی )فدراسیون بین المللی منتقدان( در 
جشنواره فیلم کن را به سعید روستایی برای فیلم »برادران لیلا« 
تبریک گفته و این جایزه را آغازی دیگر جهت موفقیت های این  

کارگردان شاخص سینمای ایران  دانسته است.
در ادامه پیام این کانون آمده است: کانون کارگردانان سینمای 
ایران همچنین امیدوار است با درایت آقای خزاعی، ریاست  محترم 
سازمان سینمایی، مجوز نمایش عمومی فیلم »برادران لیلا« هر 

چه زودتر صادر شود.
مدتی قبل  سیدجمال ساداتیان -رئیس هیات مدیره دفتر پخش 
خانه فیلم - گفته بود که این فیلم در مرداد ماه اکران خواهد شد، 
اما با حاشیه هایی که در جشنواره کن پیش آمد و اینکه فیلم بدون 
پروانه نمایش در این رویداد شرکت کرده بود، مدیران سازمان 
سینمایی و شخص وزیر ارشاد به موضع گیری در قبال این ساخته 
سعید روستایی پرداختند و اعلام کردند که طبق قانون با فیلم 

برخورد می شود.
محمد مهدی اسماعیلی - وزیر ارشاد - گفته است: این فیلم 
قانون را رعایت نکرده است، ما چه کار کنیم؟ برای اینکه این 
اتفاق پیش نیاید سازمان سینمایی دعوت شان کرد تا مراحل 
صدور مجوز اکران را طی کنند اما این اتفاق نیفتاد و در دوره 
جدید بنای ما اجرای قانون است. اما بدون اعتنا به قانون، این فیلم 
در جشنواره کن اکران شده است. در مورد »برادران لیلا« طبق 
روال قانونی ان شاءالله عمل می شود. البته جواد نوروزبیگی ، یکی از 
تهیه کنندگان فیلم »برادران لیلا« پیش از این اظهارنظرها گفته 
بود که ماجراهای مربوط به »برادران لیلا « مربوط به زمان تغییر 
دولت بوده و فیلم با تعامل سازمان سینمایی راهی جشنواره کن 

شده است.
اگرچه مشخص نیست سازمان سینمایی چه برخوردی را با این 
فیلم مدنظر دارد، ولی سعید روستایی همین چند روز قبل از اکران 
فیلمش به زودی خبر داده بود و گویا مذاکراتی برای به سرانجام 
رساندن فیلم در حال انجام است، بویژه آنکه نوروزبیگی پیش تر هم 
گفته بود که دستورالعمل حضور فیلم ها در جشنواره های خارجی 
در این دولت تغییر کرده و با شناختی که از مدیران سازمان 
سینمایی دارد بعید می داند با فیلمی که به خارج از کشور رفته 
و جایزه هم گرفته، رفتاری داشته باشند که بخواهند کل فیلم را 
آرشیو کنند. فیلم دو ساعت و چهل و پنج دقیقه ای روستایی که 
از طولانی ترین فیلم های امسال جشنواره کن بود، جایزه فیپرشی 
جشنواره را دریافت کرد. ترانه علیدوستی، نوید محمدزاده، سعید 
پورصمیمی، فرهاد اصلانی، پیمان معادی، محمد علیمحمدی، 
نیره محمدی و مهدی حسینی نیا بازیگران این فیلم هستند و 
کمپانی فرانسوی »Wild Bunch« نیز بخش بین المللی این 

فیلم را برعهده دارد.

تبریک و امیدواری کانون کارگردانان 
سینما برای »برادران لیلا«

واکسن ضد ترس یا 
ادبیات خطرآفرین؟

فرش، یکـی از کالاهایی کـه در عین فرهنگی بـودن، در 
مقایسـه با سـایر تولیدات در حوزه صنایع دستی بیشتر 
و بیشـتر رنگ اقتصادی دارد و بر روی ابعاد اقتصادی آن 
در سیاسـت گذاری ها تمرکـز می شـود؛ امـا ایـن نـگاه 
چقدر درسـت اسـت و چقـدر بایـد نگاهمـان در حوزه 

فـرش اقتصادی باشـد؟
بـا روی کار آمـدن سـیدعزت الله ضرغامـی، طـرح 
جداسـازی مرکـز ملـی فـرش ایـران از وزارت صمـت و 
پیوسـتن آن بـه وزارت میـراث فرهنگی، گردشـگری و 
صنایع دسـتی مطرح شـد. این طرح که در اردیبهشـت 
مـاه امسـال از سـوی رییـس مرکـز ملی فـرش منتفی 
اعلام شـد، تعـداد قابل توجهـی از مخالفـان را بـه خود 
اختصـاص داده بـود کـه اغلـب مسـائلی چـون کاهش 

مجـدد صـادرات را مطـرح مـی کردند.
بیـژن اربابـی، کارشـناس و اسـتاد دانشـگاه یکـی از 
همان موافقـان اسـت. او در گفت وگویی با ایسـنا علاوه 
بـر بررسـی مسـائلی ماننـد مشـکلات حـوزه فـرش و 
تولیدکننـدگان آن، با اعـلام موافقت خـود دربـاره این 
انتقال گفت: »من موافـق انتقال مرکز ملی فـرش ایران 
از وزارت صمت به وزارت میراث فرهنگی هسـتم، چون 
فکر می کنـم وزارت صمت دیگـر آزموده ی خـودش را 
انجـام داده اسـت. راه چاره فرش این اسـت که بـه آن در 
ابعاد فرهنگی و هنری یک جامعه بیشـتر  توجه کنیم و 

نـه صرفا اقتصـادی.«
مشخص نیست فرش 

در حوزه اختیار چه کسی است؟!
فقدان نگاه هنری در میان مسـئولان حـوزه فرش یکی 
از مواردی اسـت که آن را با این اسـتاد دانشـگاه در میان 
گذاشـتیم. عده ای از منتقـدان فـارغ از ایـن موضوع که 
مرکـز ملی فـرش ایـران در کـدام وزارتخانـه قـرار دارد، 
نگاه مسـئولان به ایـن حـوزه را صرفا اقتصادی دانسـته 
و بر این باور هسـتند کـه افراد عمومـا عـاری از یک نگاه 
هنری نسـبت به این کالا هسـتند. اربابی درباره صحت 
داشتن یا نداشـتن این فرضیه، چنین اظهار کرد: »الان 
مشـخص نیسـت که فرش در حـوزه اختیار چه کسـی 
قـرار دارد؟ بـرای مـن خیلـی جالب اسـت که بـه جای 
اینکه مسـأله فـرش را یـک جریـان ملی ببینیـم، یک 
جریان وزارتـی می بینیم. برای مثـال می گوییم صنعت 
معدن و تجـارت و وقتی می خواهیم سـخنرانی کنیم، از 
لفظ هنـر ـ صنعت اسـتفاده مـی کنیم که غلط اسـت. 
شـاید فکر می کنند چـون کلمـه اول وزارت خانه شـان 
صنعت اسـت، نباید بـه آن بی توجهـی کننـد.« او ادامه 
داد: »از طرفـی فکـر مـی کنـم مدیریـت مرکـز فـرش 
مدت ها اسـت که جلوه سیاسـی به خود گرفتـه و اغلب 

مدیـران لایـق، مدتهاسـت کـه خداحافظـی کرده اند و 
این مکان را تبدیل به صحنه سیاسـی و سـکوی پرتاب 
کرده اند.«این اسـتاد دانشـگاه با نگاهی انتقادی نسبت 
به اغلـب مدیران سـابق مرکـز ملی فـرش ایـران گفت: 
»مگـر مرکز ملـی فـرش ایـران پاسـاژ گـذرا اسـت که 
برخی آدم هـا در آن رزومه های مدیریتـی  را پر می کنند 
و می رونـد؟ اصلا اعتبار چنین مدیریتی چیسـت زمانی 
که پایـدار نیسـت؟ تعجـب مـی کنم کـه ایـن مدیران 
چطـور اطلاعاتـی از فـرش ندارنـد؟« اربابی با اشـاره به 
رویکرد دولـت در زمینه اقتصاد فرش تصریح کـرد: »در 
زمینه اقتصاد فرش، شکست خورده  محسوب می شویم 
و پیشاپیش نتیجه مشخص اسـت؛ چون سرمایه ای که 
دولـت بخواهـد در ایـن زمینـه وارد کنـد، وجود نـدارد. 
خرده سـرمایه های کوچـک و کلانی کـه در ایـن حوزه 
وجـود دارند، بـه نظر مـن خیلی خیلی موثرتر هسـتند 
چرا که بـه فرش بـه عنوان  یـک جریان بلندمـدت نگاه 

کرده انـد.« 
بیشتر در جهت حذف

 یکدیگر هستیم تا رقابت
یکی از مـواردی کـه درباره مشـکلات موجـود در حوزه 
فرش همواره به آن اشـاره شـده، بحث قیمت مواد اولیه 
اسـت. این مـورد امـا نـه فقـط از سـوی تولیدکنندگان 
فرش، بلکـه بارها و بارها از سـوی هنرمنـدان دیگری در 
حوزه صنایع دسـتی نیز شـنیده شـده اسـت. برخی در 
این زمینه راه حلـی مبنی بر تامین مـواد اولیـه از داخل 
کشـور ارائـه کرده انـد کـه از نـگاه برخـی ایـن راه حـل 
آرمان گرایانـه بـه نظـر می رسـد. اربابـی دربـاره ایـن 
موضوع بـه خبرنـگار ایسـنا گفت: »فکـر می کنـم این 
نگاه واقع گرایانه نیسـت، چون به هر حال میزان پشمی 
که در کشـور ما وجـود دارد محدود اسـت و زمانی که به 
سـطح بالایی از تولید برسـیم، دیگر کفایت نمی کند.  او 
ادامه داد: »با ایـن وجود در اینکه مـا در ایران مکان هایی 
داریم که پشم مناسـبی برای قالیبافی دارند و می توانند 
هم سـطح پشـم های خارجی تولیدات داشـته باشـند، 
شـکی وجود ندارد؛ امـا نمی توانیم همـه بـازار را تأمین 
کنیـم. مـا می توانیـم بگوییـم کـه چرا نسـبت بـه این 

پتانسـیل ها بی توجه هسـتیم.«
این کارشناس حوزه فرش اضافه کرد: »برخی اشکالاتی 
هسـتند که باتوجه به تجربه من، گمان می کنم بیشـتر 
یک بعـد تاریخی پیـدا کرده انـد. ندیـدن همسـایه و یا 
اعتبار ندادن به رقیـب. یعنی ما بیشـتر در جهت حذف 
یکدیگر تلاش می کنیم. این گله ای اسـت کـه می  توان 
گفت بخشـی از تولیدکنندگان فرش و ابریشم دارند که 
امتیازاتی یا حمایتی بـرای آنان قائل نمی شـوند. این در 

حالی اسـت که می توان در حد لازم، بـه رنگرز طبیعی و 
تولید مواد اولیـه توجه کرد، امـا نکته ای که وجـود دارد 
این اسـت که ما سـازمان ها و سـاختارهای مناسـبی در 

اختیـار نداریم. 
وزارت صمت آزموده ی خودش 

را انجام داده است 
اربابـی با اشـاره به ایـن نکته کـه وزارت صنعـت، معدن 
و تجـارت هر چیـزی را که بایـد در ایـن مـدت در حوزه 
فـرش از خـود نشـان داده، گفـت: »مـن موافـق انتقال 
مرکز ملی فرش ایـران از وزارت صمت بـه وزارت میراث 
فرهنگی هسـتم، چون فکر می کنم وزارت صمت دیگر 
آزموده ی خودش را انجام داده اسـت. راه چاره فرش این 
اسـت که بیشـتر به آن در ابعاد فرهنگـی و هنری توجه 
کنیم و نه اقتصادی.«  او ادامـه داد: »در بحث اقتصادی با 
تلاش های بخش خصوصی و حمایت هـای قانونمداری 
کـه صـورت می گیـرد، می شـود تـا حـدودی نسـبت 
بـه پایـداری آن امیـدوار بـود؛ امـا اینکه مـا می خواهیم 
فـرش را صرفا بـه چشـم یـک کالا و محصـول ببینیم، 
فکر نمی کنـم زیاد درسـت باشـد. دسـتباف ها فناوری 
فرهنگی هسـتند. فنـاوری فرهنگی بـا این مفهـوم که 
بخـش زیـادی از این پدیـده محصول دسـت، اندیشـه، 
حوزه های تاریخـی، یادمانی و فرهنگی اسـت. آن هایی 

که می گوینـد هنـر ـ صنعـت باید به این سـوال پاسـخ 
دهنـد کـه صنعـت ایـن فرش هـای دسـتباف کـدام 
بخش اسـت؟ بخـش صنعتی دربـاره دسـتباف ها فقط 
می توانـد در رابطـه بـا تولید مـواد اولیـه صـورت گیرد 
کـه مـا کارخانه هایـی را معرفـی کنیـم کـه مـواد خام 
قالیبافـی را تولیـد می کننـد. ایـن صنعـت اسـت و من 

این را قبـول دارم.«
آخرین زوری که زدیم، اکسپو بود

اربابـی در ادامه دربـاره این موضـوع که آیا انتقـال مرکز 
ملی فرش ایـران به وزارت میراث فرهنگی، گردشـگری 
و صنایع دسـتی از نظر اقتصادی مشـکلی ایجاد خواهد 
کـرد یا خیـر؟ گفـت: »مـن دربـاره این مسـأله سـوالی 
را مطـرح می کنـم: سـازمان های دولتـی تاکنـون چـه 
کمکی به تولیدکنندگان و فعالان حوزه فرش کرده اند؟ 
در رابطـه با این مسـأله مـن به آمار اسـتناد مـی کنم.«

او ادامـه داد: »در حـال حاضـر بازرگانـان موفق مـا ، ۹۰ 
درصد افرادی هسـتند که سـخن می گوینـد و در هیچ 
جلسـه ای شـرکت نکرده اند، اما هم تجارت خوبی دارند 
و هم مغازه هـای خوبی. نمی گویم تجارت خوبـی دارند، 
خیلی با دردسـر جلو می رونـد، اما بـه هر درحـال ادامه 
دادن هسـتند. چرا ایـن افـراد در صحنه نیسـتند؟ چرا 

صـدای آن ها را نمی شـنویم؟«

فرش را هنر ببینید نه صنعت!
ین
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ی آ
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هوشـنگ مرادی کرمانی با بیان این که سیدمحمود 
دعایـی آدم متواضـع و فروتنی بـود می گویـد: بارها 
به ایشـان گفتـم تواضـع و فروتنـی را کلی شـرمنده 
کرده ای. این نویسـنده پیشکسـوت ادبیات کودک و 
نوجوان در پی درگذشت حجت الاسلام والمسلمین 
سـیدمحمود دعایی در گفت وگو با ایسـنا، درباره یار 
کرمانـی خـود در تهـران اظهـار کـرد: چـه می توانم 
دربـاره اش بگویـم؟! ایشـان آن قـدر در مقابل هـای 
آدم های کوچـک و بـزرگ متواضـع و فروتـن بودند 
که یک بـار بـه او گفتـم »پیـش آمـده از ایـن تواضع 
و فروتنـی خسـته شـوید و یـا ایـن مسـئله برای تان 
دردسـر و توهینی شـود؟« گفت »بعضی ها گفته اند 
اما مـن بـرای ایـن حرف هـا اهمیتـی قائل نیسـتم، 
از این کـه بـه بنـدگان خـدا دارای هـر نـوع تفکـر و 
عقیـده ای، احتـرام بگـذارم خوشـحال می شـوم.« 
بارها شـنیده ام که گفته انـد  دعایی تنها مدیـری در 
سرتاسـر ایران اسـت که هر وقت بخواهید می توانید 
یک راسـت برویـد اتاقـش و بـا او صحبـت کنیـد، 
بی آن کـه نگهبـان و دربان و محافظی داشـته باشـد. 
او همه را دوسـت داشـت و به من کمی بیشـتر لطف 
می کـرد، بغـل می کـرد و بوسـه های طولانـی روی 

صورت و پیشـانی داشـت.
مـرادی کرمانی بـا گریه افـزود: یـک روز بـه او گفتم 
آقـای دعایی همـه هنرمنـدان ایـران با نماز شـما به 

طرف جهانی دیگر می روند، شـما چه محبتی نسبت 
به هنرمندان دارید، شـما هنرمند دوسـت هسـتید. 
هرکسـی را نگاه کنید، خواهیـد دید دعایـی برایش 
نماز خوانده اسـت. او مرد بسـیار مهربـان و صمیمی 
و آدم دردکشـیده ای بود. او سـپس با بغض خاطره ای 
از دعایی تعریف کرد: سـاختمانی قدیمـی در کرمان 
هسـت که الان به کتابخانه  ملی کرمان تبدیل شـده 
اسـت. زمان افتتاحیه عده ای از کرمانی هایی را که در 
تهران بودیم، دعوت کرده  بودند و هرکسـی در آن جا 
صحبـت می کـرد و خاطـرات خـودش را می گفـت. 
ایـن محـل در گذشـته کارخانـه نخ ریسـی بـود که 
انگلیسی ها در زمان جنگ جهانی دوم تاسیس کرده 
بودند. آقای دعایی پشـت میکروفن که رفت به جای 
این که حرف بزند، سـرش را روی تریبون گذاشـت و 
شـروع به گریه کرد. همه مات شـان برد که چـرا این 
 کار را می کنـد. بعـد از گریـه گفت، مـادرم همین جا 
فوت شـد، این جایی کـه الان کتابخانه شـده اسـت؛ 
مادر مـن خدمتـکار این جـا بود، جـارو می کشـید و 
سـرفه می کرد. مـن بچـه یتیمـی بـودم و  می آمدم 
پشـت دیوار)دیوار آجری بود( لقمه  نانی، گاه گوشت 
کوبیده بود و گاه پنیر بـه من می داد کـه ناهار بخورم 
و مدرسـه بـروم. مـادرم می پرسـید سـیر شـدی؟ با 
این که هیچ وقت سـیر نشـده بـودم، می گفتم سـیر 
شـدم چون می دانسـتم لقمه ای نـدارد و اگـر بگویم 

سـیر نشـده ام خجالت می کشـد. می گفتـم خودت 
هم لقمه ای بخـور. او ایـن حرف هـا را با گریـه می زد 
و همه متأثر شـدند. همیشـه برای او گریه می کردم. 

صحنه عجیبی بـود و تا مغز اسـتخوانم را سـوزاند.
این نویسـنده ادامه داد: در »شما که غریبه نیستید« 
هـر وقـت می خواسـتم از فقـر و بی کسـی و تنهایی 
حـرف بزنـم، می گفتم زشـت اسـت و شـخصیتم از 
بین مـی رود امـا یـادم می آمـد که دعایـی آمـد و در 
جمع چنین حرفـی زد و گفـت مادر مـن جاروکش 
این جا بود. نویسـنده ام و بدون قصـه نمی توانم حرف 
بزنم. این قصه خود ابعاد شـخصیتی این آدم را نشان 
می دهد. من کاری به دیدگاه های سیاسـی و مسـائل 
دیگری که داشـت، ندارم. از دیدگاه نویسـنده به این 
شـخصیت نگاه می کنم، این ماجرا آن قـدر روی من 
تاثیر گذاشـت کـه تـا مدت هـا حالم بـد بـود. وقتی 
می خواسـتم  موقعیت های زندگـی ام و تحقیـری را 
که شـده بودم، بنویسـم یـاد او می افتـادم، می گفتم 
او این حرف هـا را زد و تحقیر نشـد،  او بـا صداقتی که 
داشـت این حرف هـا را زد.  مـرادی کرمانی بـا تأکید 
بر این کـه زنده یـاد دعایی ابعاد بسـیار بسـیار زیادی 
داشـت، خاطرنشـان کـرد: گاه فکـر  می کـردم اگـر 
مشکلی داشـته باشـم، به چه کسـی بگویم. با خودم 
می گفتـم دعایی تنها کسـی اسـت که می شـود با او 

درد دل کـرد. 

گریه و ستایش مرادی کرمانی برای محمود دعایی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
140160319014000218-1401/01/28- هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
بلامعارض  مالکانه  ثبت ملک جیرفت  تصرفات  ثبتی حوزه  واحد  در 
متقاضی آقای کاظم سالاری مقدم  فرزند رمضان بشماره شناسنامه 
یک  ازششدانگ  مشاع  دانگ  دو  در  تهران  از  صادره   3031778723
باب ساختمان مشتمل برطبقه فوقانی به مساحت ششدانگ118/84 
متر مربع پلاک - فرعی از573- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی از 573 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی میانجاویه جیرفت 
بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی خانم آفریده سالاری محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  مراجع قضایی 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
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جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
موضوع  اول  هیات   -1401/01/24-140160319014000220 شماره  رای 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه 
رمضان  فرزند  مقدم   سالاری  محمدجواد  آقای  متقاضی  بلامعارض 
بشماره شناسنامه 3020389852 صادره از جیرفت در دو دانگ مشاع 
به مساحت  فوقانی  برطبقه  باب ساختمان مشتمل  یک  ازششدانگ 
ششدانگ118/84 متر مربع پلاک - فرعی از573- اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی از 573 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی 
میانجاویه جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی خانم 
آفریده سالاری محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
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 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره كل ثبت اسناد و املاك استان كرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك سيرجان

ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

قانون  موضوع  اول  هيات   140160319012000272 شماره  راي  برابر 
تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
مالكانه  تصرفات  سيرجان  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر 
بشماره  درويش  فرزند  مريدي  اكبر  آقاي  متقاضي  بلامعارض 
مساحت  به  خانه  باب  يك  در  سیرجان  از  صادره   49 شناسنامه 
83/438 مترمربع پلاك 194 اصلي واقع در  یحیی آباد بخش 36 
کرمان خريداري از مالك رسمي آقاي منوچهر ستوده محرز گرديده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند  داشته  اعتراضي  متقاضي 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از 
اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي 
مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر 

خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول :1401/3/17
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/4/1 
محمد آرمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی:1328801

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  رای شماره 140160319014000414-1401/02/07- هیات  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
ثبت ملک جیرفت   ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر 
بلامعارض متقاضی مصیب حیدریان فرزند رضا  مالکانه  تصرفات 
در  جیرفت  از  صادره    3021060031 ملی  شناسنامه0کد  بشماره 
 - پلاک  مربع  متر   221 مساحت  به  خانه   باب  یک  ششدانگ 
فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 2056 فرعی از 
574 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت بخش 45 کرمان 
( محرز گردیده  نیا  )امینی  مالک رسمی مراد حوژه  از  خریداری 
 15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا 
به صدور سند  نسبت  اشخاص  در صورتی که  آگهی می شود  روز 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
اداره  این  به  را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
 . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
برابررای  رسمی  فاقدسند  ساختمانهای  و  واراضی  ثبتی  وضعیت 
شماره140060319091001949هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  آباد  عنبر  شهر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
متقاضی خانم ملیحه خداداد نژاد ساردوئی فرزند عزیزاله بشماره 
شناسنامه 7صادره از درششدانگ یک باب خانه به مساحت 2069متر 
مربع پلاک - فرعی از59- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک –
فرعی از59- اصلی قطعه یک بخش 45کرمان  واقع در شهرستان 
عنبرآباد روستای دهنو الله وردی )بلبلی (خریداری از مالک رسمی 
اطلاع  به منظور  خانم فاطمه شگرف نخعی محرزگردیده است.لذا 
عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
انقضای مدت مذکوروعدم وصول  بدیهی است در صورت   . نمایند 

اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد 
مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03
 تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
برابر رای شماره 140160319014000415-1401/02/07- هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مهتاب ناصری فرزند 
محمد علی  بشماره شناسنامه 16 صادره از جیرفت در ششدانگ 
یک باب خانه  به مساحت 725 متر مربع پلاک - فرعی از952- 
-اصلی   952 از  فرعی    - پلاک  از  مجزی شده  و  مفروز  اصلی 
قطعه 6  واقع در اراضی جازمان دلفارد جیرفت بخش 34 کرمان 
اقای سید جواد قرشی محرز گردیده  از مالک رسمی  خریداری 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
اداره  این  به  را  اعتراض خود  اولین آگهی به مدت دوماه  انتشار 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
 . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

آگهي دعوت به افراز

 نظر به اينكه مریم مهرابی زاده هنرمند  برابر درخواست 
مبني   1401/ 03/ 12 مورخه  3800 /1101در  بشماره  وارده 
 1 بخش  اصلي    4443 از  فرعی   44 پلاک  افراز  بر 
شركاء  ساير  اقامتگاه  نبودن  معلوم  علت  به  را  كرمان 
استناد  به  بدينوسيله  لذا  نموده  آگهي  صدور  طريق  از 
ماده 6 آئين نامه قانون افراز و فروش املاك مشاع به 
ساير مالكين و همچنين به اشخاصي كه در پلاك مزبور 
خواهان  سهمي  افراز  كه  ميدارد  اعلام  هستند  ذينفع 
116 سهم ششدانگ میباشد در  از  که 48 سهم مشاع 
در  9 صبح  روز چهار شنبه ساعت   1401/ 04/ 08 مورخه 
افراد  آمد كليه  به عمل خواهد  مزبور  وقوع ملك  محل 
حضور  محل  در  شده  ذكر  تاريخ  در  توانند  مي  ذينفع 
عمليات  انجام  از  مانع  آنان  حضور  عدم  رسانند  بهم 
نامه  آئين  اين آگهي مطابق ماده 17  بود  افراز نخواهد 
افراد  به كليه  الاجراء  لازم  رسمي  اسناد  مفاد  اجرائي 

ذينفع ابلاغ و فقط در يك نوبت انتشارمي يابد. /خ. 

تاريخ انتشار آگهي:  سه شنبه 17 /03 /1401
اصغر نارويي
سرپرست ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان
 از طرف، مصيب افشارمنش 
شناسه آگهی: 1330660



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم  سال پنجم | شماره پیاپی 61245

سه شنبه 17 خرداد ماه 1401

دارنده مدال های طــلای جهان و المپیک 
با بیان اینکه احتمالا در مســابقات جهانی 
در وزن ۶7 کیلوگرم کشتی بگیرد، تاکید 
کرد: قطعا شکســت مقابل حریف قزاق را 

جبران می کنم.
محمدرضــا گرایــی در گفتگو با ایســنا، 
نــی در  ره کســب عنــوان قهرما بــا در
تورنمنــت بین المللــی تورلیخانــوف در 
قزاقســتان، اظهار کرد: بعد از گذشــت ۸ 
ماه از رقابت هــای جهانی نروژ پا به میدان 
گذاشــتم و اولین رویــداد تدارکاتی من 
برای کسب آمادگی جهت حضور پرقدرت 
در رقابت های قهرمانــی جهان بود که در 
یک وزن بالاتر کشــتی گرفتم. در مجموع 
میدان خوبــی برای من بود و توانســتم با 
نقاط ضعفی که دارم هر چه بیشــتر آشنا 
شــوم تا با کمک کادر فنی برای رفع آن ها 
تلاش کنم. خدا را شــکر حضــور در این 
رقابتهــا با کســب عنــوان قهرمانی بود و 
به کســب آمادگی هر چه بیشــتر من نیز 

کمک کرد.
دارنده مدال های طــلای جهان و المپیک 
دربــاره ســطح کیفــی ایــن رقابت هــا، 
گفت: ســطح مسابقات نســبتا خوب بود. 
کشورهای آســیایی با همه توان پا به این 
رویداد گذاشتند و کشورهای اروپایی نیز 
تقریبا نفرات خوبی را به همراه داشتند. به 
نظر من این مســابقات در مجموع محک 
خوبی برای من و دیگر نفــرات اعزامی به 
قزاقســتان بود و قطعا به ما بــرای ادامه 

مسیر کمک خواهد کرد.
او درباره باخت مقابل حریف قزاق در این 

مســابقات، خاطرنشــان کرد: حریفم در 
کشــور خودش مبارزه می کرد و از سوی 
دیگر عنوان دار جهان بــود و خیلی خوب 
کشــتی گرفت. ما قبلا هم با هــم مبارزه 
داشــتیم و این مبارزه نیز کمک کرد تا با 
اشکالات کارم آشنا شوم. به هر حال بعد از 
۳ سال این اولین شکست من در مسابقات 
کشتی بود و قطعا در مســابقات قهرمانی 
جهان در صورتی که با این حریف کشــتی 
بگیــرم، این باخت را جبــران می کنم. در 
چند رویدادی که من توانســتم به عنوان 
نخست برسم این کشــتی گیر قزاق از دور 
مســابقات حذف شــد و قســمت نشد که 
با او رو در رو شــوم. حریفانی کــه مقابل 
بر  این کشــتی گیر پیروز شــده بودند برا
من شکســت خوردند اما مرتبــه بعد این 

شکست را جبران می کنم.
گرایــی درباره انعــکاس ۴ مرتبه باخت او 
مقابــل این کشــتی گیر قزاق در ســایت 
اتحادیه جهانی کشــتی و اینکــه آیا این 
حریف قزاق را جــدی می بینــد یا خیر، 
اظهار کرد: طبیعتــا باید او را جدی ببینم. 
او کشــتی گیر خوبی اســت که در خاک و 
سرپا خوب کشــتی می گیرد. شرماخانبت 
خیلی باهوش کشــتی می گیــرد و موفق 
شده به مدال جهانی برســد. ان شاءالله با 
تدابیر کادر فنی و تــلاش و انگیزه ای که 
دارم، نقاط ضعفم را برطرف کنم و او را در 
مسابقات قهرمانی جهان که مهمتر از این 
تورنمنت هاست شکســت بدهم. شکست 
این کشــتی گیر قزاق کار خیلی دشواری 

نیست و نگرانی از این بابت ندارم.

تنها طلایــی کشــتی ایــران در المپیک 
توکیــو، درباره جــا زدن حریــف قزاق از 
مبــارزه بــا او در کشــتی فینــال جــام 
تورلیخانوف، گفت: هــدف من این بود که 
در فینال باختم را جبــران کنم اما به نظر 
من او خیلی باهوش بود که کشتی نگرفت 
و مربیانش هم باهوش بودند که نگذاشتند 

او کشتی بگیرد.
او در پاسخ به این ســوال که در مسابقات 
جهانی در چه وزنی کشتی می گیرد، گفت: 
وزن طبیعی من 7۲ یا 7۳ کیلوگرم است. 
در اینباره کادر فنی تیم ملی تصمیم گیری 

می کند اما برای من خیلــی تفاوتی ندارد 
که در 7۲ یا ۶7 کیلوگرم کشــتی بگیرم. 
لبتــه احتمــالا در مســابقات جهانی با  ا
هماهنگــی کادر فنی در وزن ۶7 کیلوگرم 

کشتی بگیرم.
گرایی در پایان درباره شرایط فرنگی کاران 
ایران، خاطرنشان کرد: بچه ها کشتی های 
خوبــی گرفتند. هــدف همه مــا حضور 
پرقــدرت در مســابقات قهرمانــی جهان 
است و امیدوارم این بار تیم ملی به عنوان 
قهرمانی جهان برســد چرا که این توانایی 

را دارد.

معاون فرهنگــی و توســعه ورزش همگانی 
وزارت ورزش و جوانان با اشــاره به ظرفیت 
های اقتصــادی ورزش، اظهار کرد: برگزاری 
جام جهانی در منطقه فرصتی است که شاید 
تا ســال ها تکرار نشــود و تجار و بازرگانان 

ایرانی باید از این ظرفیت استفاده کنند.
به گزارش ایسنا، ســینا کلهر در نشست تجار 
و بازرگانان ایرانی که در نخســتین روز سفر 
بزرگترین هیئــت تجاری ایران بــه قطر در 
دوحه برگزار شد، با اشــاره به ظرفیت های 
اقتصــادی نهفته در ورزش، اظهــار کرد: در 
حال حاضر مهمتریــن رویدادی که در پیش 
داریم، جام جهانی اســت کــه در این زمینه 

دغدغه اصلی وزارت ورزش و جوانان، آماده 
ســازی تیم ملی برای حضــور قدرتمند در 
این رقابت ها اســت. در این زمینــه از تجار 
و بازرگانــان کشــورمان مــی خواهیم هر 
کمکی مــی توانند انجام دهنــد و اگر ایده و 
پیشــنهادی دارند، آن را بــه وزارت ورزش 
و جوانــان منتقل کنند تــا بتوانیم حضوری 
قدرتمند در مسابقات داشته باشیم. او افزود: 
موضــوع دوم، حضور تماشــاگران ایرانی در 
ورزشــگاه و تماشــای مســابقات تیم ملی 
است. متوســط ظرفیت ورزشگاه های محل 
برگزاری مســابقات، ۴۰ هزار نفر است که از 
این تعداد ۸ درصد برای ایرانیان داخل کشور 

اختصاص یافته اســت که تعــداد آن ۵7۰۰ 
قطعه بلیت برای ســه بازی ایران خواهد بود. 
۵۹ هزار نفــر متقاضی تهیــه بلیت بودند که 
قرعه کشــی انجام شــده و هفته گذشته نیز 
بلیــت ها فروخته شــده اســت. مرحله دوم 
فروش بلیت هــا نیز ویژه افرادی اســت که 
مســترکارت دارند و با توجه به اینکه امکان 
خرید این بلیــت ها در داخل کشــور وجود 
ندارد، امید ما به ایرانیان مقیم کشــور قطر 
است که این ســهمیه را نیز خریداری کنند 
و سکوهای ایران در مسابقات کاملا پر شود. 
۱۰۵۰ قطعه بلیــت نیز به خانــواده فوتبال 
اختصاص یافته اســت. کلهر با اشاره به سفر 

هفته آینده وزیر ورزش و جوانان به کشــور 
قطر، تصریح کــرد: در حــوزه ورزش در دو 
بخش می توان تبادلاتی با کشور قطر داشت. 
در حال حاضر بین ۳ تا ۵ هزار میلیارد تومان 
ارزش کالاهای ورزشی تولید داخل است که 
بخشــی از این کالاهای تولید شــده قابلیت 
صادرات به کشورهای دیگر را دارند. در حال 
حاضر نیز یکی از برندهای ورزشــی ایرانی به 
بیش از ۲۰ کشوردنیا صادرات دارد و با توجه 
به اینکه تبادل کالاهای ورزشی در تفاهم نامه 
ای که در جریان ســفر رئیس جمهور به قطر 
نیز پیش بینی شــده است، ظرفیتی است که 

تجار ایرانی می توانند از آن استفاده کنند.

محمدرضا گرایی: باخت مقابل حریف قزاق را جبران می کنم

چند بلیت بازیهای جام جهانی به تماشاگران ایرانی می رسد؟

ابراهیم زاده: نباید زمان 
را  از دست داد

یک پیشکســوت فوتبال می گویــد ســرمربی تیم ملی باید 
اقتدار خودش را نشان دهد و خواسته هایش را مشخص کند.
منصور ابراهیم زاده در گفت وگو با ایسنا درباره وضعیت این 
روزهای تیم ملی فوتبال ایــران اظهار کرد: ابتدا باید به همه 
مردم آبادان و خوزســتان تســلیت بگویم. امیدوارم روزی 
برسد که همه در آرامش کنار هم زندگی کنیم. فوتبال وقتی 
به شرایط سیاســی گره می خورد، همه چیز سخت می شود. 
من از بازی با کانادا خوشحال شدم چون نزدیک ترین تیم از 
نظر فنی با آمریکا همین تیم است اما تعجب کردم چرا بازی 
در کانادا برگزار می شود. این بازی با توجه به مسائل سیاسی 
تحت تاثیر قرار می گرفت و می توانســتیم در کشور دیگری 
این بازی را برگزار کنیم.او در رابطه با تیم ملی آمریکا گفت: 
بیش تر بازیکنان این تیم در اروپا بــازی می کنند و میانگین 
ســنی پایینی دارند. شرایط شــان نســبت به جــام جهانی 
۹۸ بســیار تغییر کرده اســت. آن ها در آن ســال ها بیش تر 
در آمریکا بــازی می کردند اما امروز در اروپــا کار می کنند 
و جزو بازیکنان شــاخص تیم های بزرگ اروپایی هســتند. 
البته تیم ملی ما هم چنین تغییراتی را در خود دیده اســت. 
ملی پوشــان خوبی در فوتبال اروپا داریم و در هر دو تیم این 
تغییرات به وجود آمد. امیــدوارم در انتخاب های بعدی ما به 
شکلی باشــد که چنین مشــکلاتی به وجود نیاید و روزهای 
فیفا را از دســت ندهیم.این پیشکســوت فوتبال در رابطه با 
شــرایط نامســاعد فوتبال ایران عنوان کرد: همه چیز ما به 
کل جامعه مان برمی گردد. وقتی تحریم ها و مســائل سیاسی 
وجود دارد چنین مشــکلاتی پیش می آید اما اگــر بتوانیم 
ورزش را از بقیه سیاســت جــدا کنیم، راحت تــر می توانیم 
کار کنیم و در بازی های دوســتانه انتخاب داشــته باشیم.

او درباره ســکوت اســکوچیچ در مقابل وضعیت نامناســب 
تیم ملی گفت: ممکن اســت واســطه ها و برخی منافع باعث 
این سکوت شده باشــد. مدیر برنامه اسکوچیچ ایرانی است و 
شاید با توجه به شناختی که دارد چنین تصمیمی گرفته اند. 
با این حال ســرمربی تیم باید اقتدار خودش را نشان دهد و 
خواسته هایش را مشخص کند. تا به حال ندیده ام اسکوچیچ 
صحبتی کند و خواســته ای داشته باشــد. اولویت هایش در 
بازی های دوستانه چیســت؟ البته آن روی سکه را هم قبول 
ندارم که در دوره قبل کی روش هر چه دلش می خواست به 
فدراســیون می گفت. این از ضعف فدراســیون بود و به نوع 
قراردادی که بســتیم هم ربط داشــت.ابراهیم زاده درباره 
آســیب هایی که پس از این حواشــی به فوتبال ایران وارد 
می شــود، گفت: این حواشــی روی خانواده فوتبــال تاثیر 
می گذارد و در ادامه حتی ممکن اســت در جامعه هم تاثیر 
گذار باشد. خانواده بزرگ فوتبال نباید زمان را از دست دهد. 
بســیاری از بازیکنان جوان ما می توانند لژیونر شوند و علاوه 
بر پیشــرفت در فوتبال و ورزش، فرهنــگ جامعه را منتقل 
کنند. مهدی طارمی وقتی به پرتغال رفت از ایران شــناخت 
بیش تری پیــدا کردند و حتــی در مراســم قهرمانی پورتو 
موسیقی بوشــهری به خاطر طارمی در ورزشگاه پخش شد. 
رفتن ما به جام جهانی و دیده شــدن ما فرهنگ ما را انتقال 
می دهد.او درباره آمادگی تیم ملی ایــران بیان کرد:  از نظر 
شرایط جســمانی بازیکنان ما در وضعیت خوبی قرار دارند 
اما برای آماده سازی تاکتیکی نیاز به تمرینات زیادی است.

پیشکسوت استقلال معتقد است سرمربیگری 
نکونام و حفظ گابریل پین به عنوان دستیار وی 
می تواند استقلال را دوباره در مسیر موفقیت 

قرار دهد.
مجید رضایی، پیشکسوت باشگاه اســتقلال در گفت وگو با 
ایســنا در خصوص خداحافظی مجیدی با نیمکت استقلال 
بعد از قهرمانی با این تیم اظهار کــرد: این تصمیمی نبوده 
که یک روزه و یکباره گرفته شــود و قطعا از هفته ها مانده به 
پایان لیگ سرمربی استقلال چنین تصمیمی داشته است. 
باید به تصمیم او احترام گذاشــت زیرا فوتبال الآن حرفه ای 
شــده و یک مربی می تواند هر جا بخواهد کار کند. او ادامه 
داد: اگر بخواهیم خیلی موشــکافانه نگاه کنیم، مجیدی کار 
تقریبا منطقی را انجام داد زیرا بعد از قهرمانی و ثبت این همه 
رکورد با استقلال، تکرار آن ها سخت بود و حتی انتظارها از 
او بالاتر می رفت. احتمالا او شرایط را طوری ندیده که بتواند 
این اتفاقات را تکرار کند و حتی نتایج بهتری را رقم بزند. قطعا 
هم مدیریت استقلال از تصمیم او مطلع بوده و این تصمیم 
طی یک شب یا یک روز گرفته نشد. به هر حال مجیدی کار 
بزرگی برای استقلال انجام داد و باید به او و دستاوردهایش 
در همین یک فصل هم احترام گذاشت. پیشکسوت استقلال 
در خصوص تاثیــرات گابریل پین در عملکــرد مجیدی و 
دانش او در مســائل تاکتیکی عنوان کرد: تاثیرات این مربی 
ایتالیایی غیرقابل انکار اســت. او کمــک زیادی به مجیدی 
کرد و شــاید حضور او به عنوان نفر دوم نیمکت برای سایر 
مربیان ایرانی الگو شود. طبق چیزی که من شنیده بودم، او 
هم تمرین دهنده خوبی بود و هم تاکتیک منحر به فردی بود. 
قطعا یکی از دلایل مجیدی علاوه بر دانش این مربی ایرانی، 
کمک های گابریل پین ایتالیایی بود. شاید همیشه تفکرات 
یک مربی خارجی رو نیمکت تیم های ایرانی و در فوتبال ایران 
جواب ندهد اما تلفیق دانش خارجی به همراه شناخت یک 
ایرانی از فوتبال فعلی ایران می تواند نتیجه بخش باشد. رضایی 
در خصوص انتخاب نکونام به عنوان سرمربی یا تبدیل شدن 
گابریل پین به عنوان مرد اول نیمکت استقلال تصریح کرد: 
گابریل پین تاثیراتش را در فصل گذشته نشان داد و کمک 
زیادی هم به مجیدی و هم به استقلال کرد. به نظرم استفاده 
از فرمول سال قبل یعنی مربی ایرانی به همراه دستیار خارجی 
می تواند باز هم برای اســتقلال تکرار موفقیت کند و اگر این 
اتفاق با سرمربیگری نکونام به همراه دستیاری پین رخ دهد، 

دوباره اتفاقات خوبی برای استقلال رقم خواهد خورد.

نکونام یا گابریل پین؛ کدام برای 
استقلال بهتر است؟

خبر

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
تنفر،  کلام   - دائمی  غیر   -  1 
تلفن،  مخترع   - بیزاری2  حرف 
گرفتنی از هوا - چانه، زنخدان3 
- بالای بدن، رأس - آسان - صد 
پسوند  سطح،  واحد  مربع،  متر 
مردم   - اگر4  مخفف  فاعلی, 
میوه  مربایی،  میوه   - شجاع 
سرپرست   - پاییزی  میوه  نكو، 
تئاتر5 - شماره،  در  هنرپیشگان 
شاعر   - قلم  شمارش  واحد 

بهارستان - امر به یافتن، بیهوده 
درفش   - عرب6  نه  هرگز   -
 - جنگی7  رژه  - گونه،  معروف 
جویی  قران،  سوره  كوچكترین 
بله  جمع،  نشانه   - بهشت  در 
خیار   - ادب  بی  بله  شیرازی، 
شیء  جمع  چیزها،   - درشت8 
مصدر  یك  نام   - ندا  حرف   -
گیاه   - لاتین9  هشتم  حرف   -
شاکی  ساز  مولانا،  ساز  مرداب، 
مایع شیر   - نشاط، شادمانی   -

- نسل وارونه10 - تنبل جالیزی 
دشمن   - خیز  همراه  پرش،   -
راه   - پهلوان11   - سرسخت 
کاپیتان   - کوتاه  طریق  میانبر، 
برزیل  ملی  تیم  اسبق  و  نامدار 
- دختر كورش12 - وقت چیزی 
اقیانوسیه13 -  یا كاری - کشور 
 - درودگری  وسیله  تهرانی،  بله 
سرقت - تکرار حرف دوازدهم14 
تو،  و  من   - كبوتر  گرمابه،   -
 - تازی15  آب  جمع،  ضمیر 
 - قدیمی  پلیس  قدیم،  پاسبان 

غصه و  اندوه  غصه،  اندوه، 

عمودی
تر،  زشت   - پدر  برادر   -  1
ضربه   - ناشناستر2  ناپسندتر، 
شهرهای  از   - سیلی3   - سر 
آخر4  رمق   - گلستان  استان 
اثرها،  ها،  نشانه   - رو  پیش   -
- ستم،  فراق5  - هجران،  بقایا 
 - پاسخها6  جوابها،   - گونه 
 - ای  رایانه  شبكه  کاغذ کاهی، 
 - ثروتمند  بیگانه،  خداحافظی 
مرحبا، آفرین - از عبادات، سفر 
به خانه خدا7 - غذای جنوبی - 
حرارت،  درجه   - حوض   پایین 
در  شهری   - گرمی8  و  حرارت 
آلمان - وزن ها9 - کمتر، سیم 
آذری  سال  ترکی،  سال   - ساز 
مخلوقات،  اشرف  ابوالبشر،   -
كارمایه،   - پیامبر10  اولین 

و  قدرت  كار،  انجام  استعداد 
فوق   - كار  انجام  توانائی  نیرو، 
گلی   - دام  و  تله   - دیپلم11 
داخل،  داخلی،  ضمیر   - زیبا 
یك  تكرار   - مفرد  شخص  دوم 

فرس  دریایی،  جانور   - حرف12 
سطح،   - نوشین13   - البحر 
بعضی  پیشرفت  مایه  چهره، 
جایگاهی   - برعکس  زن   - ها 
برای لامپ روشنایی14 - فرمان 

 - هنرپیشه  نقش  اتومبیل، 
- ضمیر  آلبانی  کشور  در  ایالتی 
شخص  سوم  ضمیر  وی،  غائب، 
 - فرانسه  كج  برج   - مفرد15 

سازی نام  كشیدن،  ناخن 
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خبرخبر

یــک کارشــناس مســائل بین الملل با 
اشــاره به تلاش سه کشــور اروپایی و 
آمریکا به منظور تصویب قطعنامه علیه 
ایران در شــورای حکام گفــت: امکان 
تغییر رویه شورای حکام آژانس انرژی 
اتمی در قبال ایران کــه کم و بیش در 
سالهای اخیر ثابت بوده ، نگران کننده 
است و خطر بزرگی برای احیای برجام 

محسوب می شود .
رضا ذبیحی در گفت وگو با ایسنا درباره 
احتمــال تصویب قطعنامــه علیه ایران 
در شــورای حکام آژانس بیــن المللی 
انرژی اتمی گفت: این اقدام، تغییر یک 
رویه ی ده ساله اســت و از این رو زنگ 
خطری بــرای موضوع احیــای برجام 
شمرده می شود، به گونه ای که ممکن 
اســت رویه ی مبتنی بر دیپلماســی و 

تعامل را معکوس کند.
این اســتاد دانشــگاه خاطرنشان کرد: 
آژانس انرژی اتمی و بالاخص شــورای 
حکام این آژانس از ســال ۲۰۱۲ یک 
رویه ی نســبتا مســالمت آمیز و کمتر 
همراه بــا تنش را در مواجهــه با ایران 
دنبال کــرده اند و از ایــن رو خبرها و 
تحلیل ها در خصوص امکان تغییر این 
رویه ی ده ســاله، امری نگران کننده 

است.
ذبیحی افزود: البته بعد از  سال ۲۰۱۲، 
شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 
اتمی یــک بــار در ژوئــن ۲۰۲۰ نیز 
قطعنامه ای را در این شــورا با پیشنهاد 
کشــورهای اروپایی علیــه ایران صادر 
کرد، ولی تــلاش مبتنی بر تعامل ایران 
باعث شد در رویه پیشین تغییر چندانی 
ایجاد نشــود و وضعیت میــان ایران و 
ســایر کشــورهای عضو برجــام حالت 

تقابلی و خصمانه به خود نگیرد.
این کارشناس مســائل بین الملل ادامه 
داد: البته در یکی دو سال اخیر، چندین 
بار تلاش هــای دیگری نیز بــه منظور 
تهیه پیش نویس علیه ایران در شورای 
حکام مطرح شــده بــود که بــا ابتکار 
عمل ایران، کشــورهای تعقیب کننده 
پیشــنهاد یعنی آمریکا و ســه کشــور 

اروپایی هر بار عقب نشینی کردند.
این استاد دانشــگاه تصریح کرد: حتی 
در زمانی که ترامــپ همزمان با اعمال 
فشار حداکثری و تحریم های گسترده 
در صدد بود که شــورای حکام را برای 
صــدور قطعنامه هــای متعــدد علیه 
ایران و ارجاع پرونده ایران به شــورای 
امنیت تحت فشار قرار بدهد، این شورا 
کمتر تحت فشــار قرار گرفت و ترامپ 
نتوانست در این راستا موفقیت چندانی 
بدست آورد. همین امر این نوید را می 
داد که علیرغم تلاش ترامپ، همچنان 
امید قابل توجهی بــرای احیای برجام 

وجود خواهد داشت.
ذبیحی ادامه داد: همراهی ســه کشور 
اروپایی با آمریــکا در برهــه کنونی و 
هماهنگی به منظور اقــدام علیه ایران 
در شــورای حکام، موضوعی اســت که 
احتمــال تصویب قطعنامــه علیه ایران 
را افزایش مــی دهد، چنانچه ســابقه 
نشان داده اســت که عموما هماهنگی 
این کشــورها در بیشــتر مواقع موجب 
تصویب قطعنامه علیه ایران در شورای 

حکام آژانس شده است.
این اســتاد روابط بین الملل دانشــگاه 
افزود: اســرائیل و جمهــوری خواهان 
مخالف احیــای برجام، نقــش زیادی 
در خصوص مجــاب کــردن دولت ها 
به منظور تــلاش در زمینه ی تصویب 
قطعنامه علیه ایران در شــورای حکام 
داشته اند و لابی های این چنینی سعی 
مضاعفی در این راســتا انجام داده اند 
تا دولت بایدن و ســه کشور اروپایی را 
بدین جهت ســوق دهند.ذبیحی ادامه 
داد: ترامپ تلاش زیــادی انجام داد تا 
از طریق برخــی امکانــات حقوقی که 
در برجام پیش بینی شــده بــود مانند 
مکانیســم ماشه اســتفاده کند، با این 
هدف کــه از یک طرف ایــران را تحت 
فشــار قرار دهد و از سوی دیگر موجب 
شــود که زمینه ی نابودی کامل برجام  
این کارشناس مسائل بین  فراهم شود.
الملل افزود: با این وجود، نهادهای بین 
المللی و به ویژه شورای امنیت سازمان 
ملل در این زمینــه زیر بــار نرفتند و 
تلاش ترامپ با شکســت مواجه شــد 
.ذبیحی افزود: اما امروز مشــاهده می 
کنیم که برخلاف ناتوانی دولت ترامپ 
برای اجماع ســازی علیه ایران، دولت 
بایدن توانسته است سه کشور اروپایی 
را در شــورای حکام آژانس همراه خود 
نمایــد، به طــوری که این کشــورها، 
همراه بــا یکدیگر قطعنامه مشــترکی 
علیه برنامه هســته ای ایران پیشــنهاد 

داده اند.

وبگاه شبکه بلومبرگ در گزارشی مطرح 
کرد که دولت جو بایدن ممکن است به 
دلیل متحمل شدن فشارهای داخلی در 
بقه سوخت  زمینه کاهش قیمت بی سا
ین  وکرا ز حمله روسیه به ا ثر ا که متا
ز صادرات نفت تحت تحریم  ا است، 
ایران و راه یافتن آن به بازارهای جهانی 
 ، یسنا ا گزارش  به  کند.  چشم پوشی 
شبکه بلومبرگ در گزارشی درباره تاثیر 
تحریم های آمریکا بر صادرات نفت ایران 
مدعی شد: گروه ویتول، بزرگ ترین 
شرکت مستقل در زمینه تجارت نفت 
نرژی می گوید، آمریکا ممکن است  و ا
ز نفت  ا زه بدهد مقادیر بیشتری  جا ا
رهای جهانی  زا یران به با تحریم شده ا
راه پیدا کند، حتی بدون احیای توافق 
هسته ای. بلومبرگ در این باره نوشت: 
در حالی که توافقی جدید فعالیت های 
هسته ای ایران را محدود خواهد کرد و 
عمال  موجب سبک  شدن تحریم های ا
شده آمریکا بر صادرات انرژی آن خواهد 
شد، مذاکرات میان تهران و قدرت های 
جهانی در این زمینه از ماه مارس متوقف 
ین  شده است. تاجران نفت نسبت به ا
ین مذاکرات به یک توافق منتهی  که ا
شود، بدبین هستند. با این وجود، جو 
بایدن، رئیس جمهور آمریکا باید به این 
تصمیم برسد که ضرورت پایین آوردن 
ز  ا بقه سوخت پیش  قیمت های بی سا
انتخابات میان دوره ای آمریکا بر مزایای 

ز جمله  نه تحریم ها ا اجرای سرسختا
ز طریق توقیف بیش تر نفت کش های  ا
ین  مه ا دا رد. در ا نی ارجحیت دا یرا ا
گزارش آمده است: مایک مولر، مدیر 
بخش آسیای گروه ویتول روز یک شنبه 
در این باره گفت که آمریکا ممکن است 
اجازه دهد نفت بیشتری وارد بازار شود 
و اگر ضرورت پایین  آوردن قیمت بنزین 
بات میان دوره ای  نتخا در آمریکا بر ا
حاکم شود،  به نوعی چشم پوشی بیشتر 
یران،  ز صادر شدن نفت تحریم شده ا ا
احتمالا همان مساله مورد انتظار خواهد 
ین شبکه همچنین آورده است:  بود. ا
آمریکا ماه گذشته محموله نفت ایرانی 
ز یک نفت کش در یونان مصادره  ا ا ر
کرد که تهران هم چند روز بعد دو 
فارس  خلیج  در  ا  ر یونانی  نفت کش 
ین  ما مولر معتقد است ا توقیف کرد. ا

اقدام واشنگتن در بردارنده پیام توقیف 
بیشتر نفت کش ها توسط آمریکا نیست. 
یران  در گزارش بلومبرگ مطرح شد: ا
امسال صادرات نفت را بالا برده است 
که مقادیر بیشتر آن هم به چین ختم 
می شود. طبق نظر تحلیل گران، یک 
فزایش  فق هسته ای جدید موجب ا توا
صادرات نفت ایران تا ۱ میلیون بشکه در 
روز و ورود آن به بازارهای جهانی خواهد 
شد که برای پایین آوردن قیمت نفت 
کافی خواهد بود. ایران همچنین حدود 
۱۰۰ میلیون بشکه نفت انبار شده دارد 
که می تواند به سرعت به فروش برسد. 
بلومبرگ در ادامه نوشت: در سال جاری، 
قیمت نفت خام، بیشتر به خاطر حمله 
ز ۵۰ درصد  ین بیش ا وکرا روسیه به ا
افزایش داشته و تقریبا به ۱۲۰ دلار بر 

بشکه رسیده است

نرژی مجلس شورای  یک عضو کمیسیون ا
اسلامی با بیان اینکه دنبال کردن مذاکرات 
به شکست  ا  ر ما  یی  زدا تنش  موضع  ز  ا
ت  کرا گر در مذا محکوم می کند، گفت: ا
هسته ای بر نظریه مقاومت پافشاری کنیم 

پیروز میدان خواهیم بود.
فریدون عباسی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
روند مذاکرات هسته ای، بیان کرد: مردم 
نباید فراموش کنند که چرا انقلاب کردیم 
و رژیم گذشته را ۴۳ سال پیش سرنگون 
ید مرتب به نسل  ین موضوع با کردیم. ا
جوان یادآوری شود که مردم در آن دوران 
شتند. در  چه مشکلی با رژیم گذشته دا
پاسخ به این سوال باید بگوییم که استکبار 
نی به سرکردگی آمریکا مرکز تصمیم  جها
رج کردند یعنی  ز کشور ما خا ا ا گیری ر
ز مرزها تصمیم  برای کشور ما در بیرون ا

گیری می کردند.
ین  ین تصمیمات ا ز جمله ا د: ا مه دا دا و ا ا
بود که درآمد ما بر مبنای نفت باشد، چه 
بت  قا لیت کنند و ر یعی در کشور فعا صنا
یع کشور ما شکل  م کشورها در صنا کدا
یی  مریکا ینکه چه جنس های آ بگیرد یا ا
رد شود و در مناسبات بین  به کشور ما وا
لمللی به نفع چه کشوری باید رای دهیم.  ا
نرژی  ا در حوزه صنعت خودروسازی و 
گر  ین دخالت ها مشهود بود. ا هسته ای ا
همه این مسائل را کنار هم قرار دهیم می 
بینیم که ما کاملا در آن زمان تحت سیطره 
غربی ها بودیم و از خاک و امکانات ما برای 

بله  جلوگیری از گسترش بلوک شرق و مقا
با اتحاد جماهیر شوروی استفاده می شد.

مردم ۴3 سال پیش در برابر نفوذ 
غرب ایستادند

او در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: 
مردم در آن زمان تصمیم گرفتند این روند 
ا به  ا تغییر دهند و مرکز تصمیم گیری ر ر
رها  نند که همه فشا ا زگرد داخل کشور با
ا قدرتمند  ه ما ر ا ساخت و سپا رتش ما ر ا
ز بزرگ ترین سیستم های  کرد تا به یکی ا
نظامی در منطقه غرب آسیا تبدیل شویم. 
یک قدرت منطقه ای شکل گرفت و ایران، 
هم طراح و برنامه ریز بود و هم عامل بود. 
دوران دفاع مقدس ما را به یک خودکفایی 

در حوزه نظامی رساند.
تمی گفت:  نرژی ا زمان ا رئیس پیشین سا
ا  مروز ر کرات ا هیم مذا نی که می خوا زما
ر  ا کنا نیم گذشته ر ا تحلیل کنیم نمی تو
بگذاریم. تبدیل ایران به یک قدرت نوظهور 
جهانی با دستیابی به ماهواره، سیستم های 
ره پیما و قدم  ، موشک قا ره بگر ماهوا پرتا

زدن در فضا میسر شده است.
توانمندی های ایران به دنیا ثابت 

شده است
 : فزود نرژی مجلس ا ین عضو کمیسیون ا ا
نمندی هسته ای ما به دنیا ثابت  مروز توا ا
نجام دهیم.  نیم غنی سازی ا شده و می توا
کشوری که می تواند راکتور هسته ای بسازد 
یعنی استانداردهای فنی آن بالا رفته است. 

ن یک  یرا ین ها نشان می دهد که ا همه ا
کشور قدرتمند نوظهور در جهان است و 
در مناسبات جدید جهانی تاثیرگذار است.

نظریه مقاومت در مذاکرات غالب 
است

عباسی در ادامه با بیان اینکه ایران امروز به 
یک خطر برای غربی ها تبدیل شده است، 
د قدرتمند چین  قتصا : ترکیب  ا بیان کرد
ن و ظرفیت های  یرا ی ا و قدرت منطقه ا
روسیه، آسیا را به قدرت برتر در قرن ۲۱ 
ها  غربی  برای  ین  ا  . کرد هد  تبدیل خوا
خطرناک است. برای همین ما در مذاکرات 
یی به نتیجه  ز موضع تنش زدا با غربی ها ا

نخواهیم رسید.
 اگر در مذاکرات بر نظریه مقاومت پافشاری 
ما  معه  جا در  شد.  هیم  خوا پیروز  کنیم 
تنش  نظریه  به  ن  ا ر سیاستمدا ز  ا برخی 
زدایی معتقد هستند و به دنبال مذاکره با 
الگوهای غربی هستند که نتیجه این روش 
برای ما باخت خواهد بود. ولی اگر مطابق 
ن جلو برویم و در  ا ر نظر بقیه سیاستمدا
مذاکرات مطابق نظریه مقاومت پیش رویم 

می توانیم برنده میدان باشیم.
مروز نظریه مقاومت  و خاطرنشان کرد: ا ا
کرات غالب است و به همین دلیل  در مذا
ین را بپذیرد. حال غرب  ند ا غرب نمی توا
به دنبال این می رود که جمهوری اسلامی 
ر  ا کنا قدرت منطقه ای و موشکی خود ر
بگذارد و در گام اول به دنبال این هست که 

ابزار هسته ای را از ما بگیرد.

عباسی: نظریه مقاومت 
در مذاکرات هسته ای غالب است

گزارش بلومبرگ:

بایدن ممکن است بدون توافق هم از ورود 
نفت ایران به بازار چشم پوشی کند

یک وبگاه خبری در گزارشی با توجه به تحولات اخیر روابط ایران 
و قطر و برنامه های دو کشور برای برگزاری دور جدید نشست های 
اقتصادی-تجاری دوجانبه، مطرح کرد که روابط دو کشور در 
چارچوب کمیسیون مشترک اقتصادی ایران-قطر توسعه خواهد 

یافت.
به گزارش ایسنا، وبگاه خبری دوحه نیوز در گزارشی با توجه به 
برگزاری هشتمین نشست کمیسیون مشترک اقتصادی ایران-
قطر و برگزاری اولین کنفرانس تجاری ایران-قطر در حاشیه 
این نشست، درباره روابط دو کشور نوشت: روابط دو کشور در 
کمیسیون اقتصادی مشترک ایران-قطر در زمینه های مختلف 

تقویت خواهد شد.
دوحه نیوز ادامه داد: علی اکبر محرابیان، وزیر انرژی ایران قرار 
است به همراه هیاتی در هفتم ژوئن برای شرکت در هشتمین 
نشست کمیسیون مشترک اقتصادی ایران-قطر به دوحه سفر 
کند. این نشست مسیرهای امکان پذیر همکاری دوجانبه را از 
طریق پنج کمیته، از جمله اقتصادی، تجاری و صنعتی، بانکی و 
مالی، حمل ونقل و فناوری اطلاعات، علمی، بهداشت و سلامت، 

فرهنگ، ورزش و توریسم، آب و انرژی بررسی خواهد کرد.
در گزارش دوحه نیوز آمده است: اولین کنفرانس تجاری ایران-
قطر نیز در حاشیه این نشست برگزار خواهد شد. برگزاری این 
نشست و کنفرانس در پی سفر شیخ بن حمد آل ثانی، امیر قطر 
به تهران در ۱۲ مارس به وقوع می پیوندد. امیر قطر در این سفر 
با مقامات ارشد ایران، از جمله آیت الله سید علی خامنه ای، مقام 
معظم رهبری و سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران دیدار 
کرد. رهبر ایران درباره روابط دو کشور گفته بودند، سطح فعلی 

روابط اقتصادی میان دو کشور پایین است و باید بالا برود.
این گزارش می افزاید: ایران در دولت رئیسی در تلاش بوده است 
روابطش را با کشورهای منطقه ارتقا دهد و سفرهای متقابل 
دیپلمات های ارشد این کشورها گواهی برای این تلاش ها بوده 
است. دو کشور از ابتدای سال شاهد تلاش ها برای همکاری در 
زمینه توریسم، آموزش و پرورش و انرژی در میان دیگر بخش ها 
بوده اند. دوحه نیوز علاوه بر این نوشت: گرِد نونمان، استاد روابط 
بین الملل و مطالعات خلیج فارس در دانشگاه جورج تاون قطر 
می گوید، سیاست خارجی تهران در قبال شورای همکاری خلیج 
فارس در دولت فعلی »تفاوتی اساسی]با دولت قبلی[ ندارد، جز 
این که روابط آن کمی به مسیر عمل گرایی بیشتر سوق پیدا کرده 
است که به دلیل تغییر جهت خود کشورهای شورای همکاری 
خلیج فارس)یا حداقل منامه، ریاض یا ابوظبی( به سمت چنین 

موضعی است.«
در گزارش این وبگاه قطری علاوه بر این مطرح شد: دولت 
سیزدهم ایران از زمانی که رئیس جمهور ایران در اولین روزهای 
ریاست جمهوری اش گفت که تهران آماده تعامل با همسایگانش 
می باشد، در تلاش بوده است با برخی کشورهای شورای همکاری 

خلیج فارس همکاری کند.

یک وبگاه قطری: روابط تجاری-
اقتصادی تهران و دوحه تقویت می شود

یک کارشناس مسائل بین الملل:
تغییر رویه ۱۰ ساله در 

شورای حکام، خطر بزرگی 
برای احیای برجام است

رنا
: ای

س
عک

دبیـرکل جامعـه اسـلامی مهندسـین بـا بیـان اینکه 
حضـور دولتمـردان در بین مـردم قابل تقدیر اسـت و 
موجـب افزایـش سـرمایه اجتماعـی می شـود، تاکید 
کـرد در بخـش تغییـر در کابینـه تاکیـد کرد کـه اگر 
تفـاوت وزیـر جدید بـا قبلـی ۱۰ درصـد باشـد، بهتر 
اسـت تغییر نکند.به گـزارش ایسـنا، محمدرضا باهنر  
در نشسـتی خبری با تسـلیت ایـام ارتحـال بنیانگذار 
جمهوری اسـلامی اظهار کرد: بعد از دوسـال مراسـم 
ارتحـال امام)ره( بسـیار باشـکوه برگزار شـد و رهبری 
انقـلاب مباحث بسـیار مهمـی را مطـرح کردنـد.او با 
اشـاره به درگذشـت سـیدمحمود دعایـی ادامـه داد: 
ایشـان در برخـی بخش هـا از جمله سـاده زیسـتی و 
انقلابیگـری دردانه بـود و زندگی خـود را وقف انقلاب 
کـرد و فـوت ایشـان غیرمترقبـه بود.دبیـرکل جامعه 
اسـلامی مهندسـین با اشـاره به فعالیت های تشـکل 
متبوعش در سـال جدید، تاکید کرد: تشـکل ما سعی 
کرده کنگره خـود را همواره قانونی برگـزار کند و دوره 
گذشـته تیرمـاه ۹۹ بـود که بـه دلیـل کرونـا مجازی 
برگزار شـد و نماینده وزارت کشـور هم از آن استقبال 
کـرد و ایـن مـدل تبدیل بـه الگـو شـد.او اعـلام کرد: 
دوم تیر مـاه هـم پانزدهمیـن کنگره جامعه اسـلامی 
مهندسین به صورت مجازی و حضوری برگزار خواهد 
شـد. رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبـری در مورد 
عملکـرد تیم اقتصـادی دولـت تصریح کـرد: عملکرد 
تیـم دولـت در کلان قابل تقدیر اسـت، ۹ مـاه فرصت 
کمی بـرای تحلیـل عملکـرد دولـت اسـت. در زمینه 
مهـار کرونا جـزو پیشـتاز ترین کشـورها هسـتیم در 
زمینـه تزریـق واکسـن و قابلیت صـادرات واکسـن ها 
پیشتاز هسـتیم.باهنر ادامه داد: حضور دولتمردان در 
بین مردم قابل تقدیر اسـت و موجب افزایش سـرمایه 
اجتماعـی می شـود، اینکـه رئیس جمهور بیـن مردم 
اسـت، معاون اول به میدان تـره بار مـی رود و وضعیت 
را بررسـی می کند، سـرمایه اجتماعی نظام را افزایش 
می دهـد، امـا اینکـه رئیـس دولـت خیلـی همایونی 
رفتار کنـد قطعـا موجـب ناراحتی مـردم می شـود.او 
تاکیـد کـرد: برخـی تصمیمـات دولـت هم قابـل نقد 
اسـت، به طـور مثـال می خواهنـد ۵7 درصـد حقوق 
کارگران را افزایش دهند، این کار موجب ورشکستگی 
کارخانـه هـا و تعدیـل کارگـران می شـود، خبـر دارم 
برخی بنگاه هـای اقتصـادی در حال تعدیـل کارگران 
هسـتند.این تصمیم دقیـق و روشـن نیسـت.باهنر با 

انتقـاد از برخی مصوبـات مجلس تصریح کـرد: برخی 
تصمیمات مجلس درسـت نیسـت، در بودجه ۱۴۰۱ 
حـدود ۸ فاکتـور تـورم زا وجـود دارد بـه گونـه ای که 
رهبـری تذکـر دادند کـه اینقـدر روی گـردن بانک ها 
وظیفـه می گذاریـد مـی دانیـد نتیجه اش چیسـت؟ 
دولت مجبـور به اجـرای این مصوبات اسـت امـا برای 
جلوگیری از تـورم در مورد اجرای این مصوبات دسـت 
بـه عصـا راه می روند.رئیس جبهـه پیروان خـط امام و 
رهبری با اشـاره به موضوع تغییر وزرا و تابو شـدن آن، 
اظهار کـرد: در کشـور آنقـدر روی تصمیمـات هیاهو 
می شـود کـه کار سـخت می شـود، حتمـا اگـر قـرار 
شـد وزیری عوض شـود باید رئیـس دولـت و مجلس 
قانع شـوند که وزیر جدیـد ۵۰ درصد قوی تـر از قبلی 
اسـت، اگر تفاوت وزیر جدید با قبلی ۱۰ درصد باشـد، 

بهتر اسـت تغییـر نکند.
او در پاسـخ بـه پرسشـی دربـاره بیانیـه اخیـر مجمع 
مدرسـین و محققین حوزه علمیه قم در زمینه اوضاع 
کشـور، تصریح کرد: مسـئله حل مشـکلات اقتصادی 
کشور از سوی مسـئولان، نیازمند سـعه ی صدر است. 
برخـی از سیاسـیون زمانی کـه دولت خودشـان روی 
کار اسـت، بـه بـه و چـه چـه می کننـد، امـا تـا دولت 
عـوض می شـود انتقـادات خـود را شـروع می کننـد.

باهنر تاکیـد کرد: مـن با هـر دو گروه مخالف هسـتم؛ 
بلـه، اشـکالاتی وجـود دارد، امـا قـرار نیسـت بـا هـر 
رفت و آمدی اوضـاع را به هـم ریخت. سیاسـتمداران 
و تحلیلگران نیـز باید بـرای جلو بـردن کار، بـه دولت 
کمک کنند.او یادآور شـد: بنابراین، این عادت را قبول 
نـدارم کـه هـر دولتـی روی کار می آیـد می خواهـد 
از روی دولـت قبلـی رد شـود. رهبـری هـر سـاله در 
سـالگرد امـام راحـل خصلت هـای ایشـان را بـه رخ 
جهانیان می کشـد. ایشـان از بـن دندان معتقد اسـت 
که تا بـه مـردم تکیـه دارد، این انقـلاب از حرکـت باز 
نمی ایستد.دبیرکل جامعه اسـلامی مهندسین گفت: 
باید دل قوی باشـد و سـعه صدر وجود داشـته باشـد. 
مردم بـا همه کـم و کاسـتی ها کنـار می آیند، امـا این 
حرفی که من می زنـم اصلا به معنی بیخیالی نیسـت 
و مسـئولان باید بـه فکـر گرفتاری های مردم باشـند.
باهنر همچنیـن در پاسـخ به پرسشـی دربـاره حادثه 
متروپل اظهـار کـرد: مسـئله متروپل را کسـی گردن 
دولـت سـیزدهم نمی انـدازد، در دولـت جدید شـاید 
حتی یک آجـر روی آجـر در متروپل گذاشـته نشـد. 

مـردم توقـع دارنـد کسـانی کـه در ماجـرای خطاکار 
بودند مجـازات شـوند. وزیر کشـور، اسـتاندار، معاون 
اول و شـخص  رئیـس جمهـوری پیگیر حادثـه بودند 
و از محـل حادثه بازدیـد کردنـد. رهبـری انقلاب هم 
تاکیـد کردند کـه باید بـا خاطیـان برخـورد شـود به 
گونـه ای که بقیه حسـاب کار خـود را بکننـد.او یادآور 
شـد: ندیده ام کـه کسـی حادثه متروپـل را بـه گردن 
دولـت رئیسـی بیانـدازد، این حـرف نابخردانه اسـت. 
یـک عـده می خواهنـد بگوینـد کاری از دسـت دولت 
سـاخته نیسـت، در حالـی کـه دولـت در مهـار کرونا، 
افزایش سـرمایه اجتماعی از طریق سـفرهای استانی 
و حضور در میـان مـردم، مذاکـرات خارجـی کارها را 
پیش بـرده امـا همـه تخم مرغ هایـش را در سـبد وین 
نچیـده اسـت. همچنیـن رفـت و آمدهـای خوبـی با 
کشـورهای شـرقی و همسـایگان در جریـان اسـت.
عضو مجمـع تشـخیص مصلحت نظـام با بیـان اینکه 
جمهـوری اسـلامی از جنـگ اوکراین ناراحت اسـت، 
گفت: بایـد از  رخدادهـای جهانی حداکثر اسـتفاده را 
بکنیم، بایـد جایگاه خـود را در بازار انـرژی پیدا کنیم، 
دولـت در تامیـن کالاهـای اساسـی اقدامـات خوبـی 
انجـام داده و انبارها پر اسـت.او گفت: آقای رئیسـی ابَرَ 
پروژه ای دارد کـه من از آن لـذت می بـرم و آن تزریق 

امید بـه ملـت ایـران اسـت، کسـانی کـه می خواهند 
ملت را ناامیـد کنند. رسـانه های خارجـی ببینید چه 
حرفهایی میزنند، نفت ایـران را دزدیده اند و بعد وقتی 
می خواهیم پـس بگیریم به مـا اتهـام دزدی می زنند. 
ما باید حامـی دولت و مجلس باشـیم، بایـد مجلس و 
دولت دسـت در دسـت هـم دهنـد، دولـت و مجلس 
مشـکلات سـنگینی پیـش رو دادند کـه باید بـا خرد 
و همـکاری حل می شـود.باهنر در پاسـخ به پرسشـی 
دربـاره عادلانه سـازی پرداخت یارانه ها اظهار داشـت: 
کارگـزاران کشـور بایـد الفبـای مدیریـت اقتصـادی 
کشـور را بلـد باشـند و بدانند که تـورم منتظـر قانون 
و دسـتورالعمل نیسـت و مسـیر خود را طـی می کند 
و عواملـی هـم در ایـن زمینه دخیل هسـتند تـا تورم 
متولد شـود.دبیرکل جامعه اسـلامی مهندسین ادامه 
داد: بـرای کنترل تـورم، بایـد عوامل تـورم زا مدیریت 
شـود، البتـه برخـی عملکـرد دولت هـا در ایـن زمینه 
کار را صفـر و صـدی می بیننـد که مـن معتقـد به آن 

نیسـتم.
او بـا بیـان اینکه سـاختار  اقتصـاد کلان کشـور دارای 
مشـکلاتی اسـت، گفـت: باید بـرای مهـار تـورم چاره 
اساسـی اندیشـید. تورمـی کـه تحویـل دولـت آقای 

رئیسـی شـد ۴7 درصـد بود.

باهنر:اگر تفاوت وزیر جدید با قبلی 10 درصد 
باشد، بهتر است تغییر نکند
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319014000580-1401/02/17- هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قاسم رفیعی سربیژن نسب  فرزند دادخدا بشماره شناسنامه 10 صادره 
از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 394 متر مربع پلاک - فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 1203 فرعی از 574 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک 
رسمی اقای درویش سالاری محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 109 
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319014000214-1401/01/24- هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم سکینه مجازی دلفارد فرزند درگوش  بشماره شناسنامه 1608 صادره از 
جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 223 متر مربع پلاک - فرعی از579- اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 26 فرعی از 579 -اصلی قطعه دو  واقع در اراضی رهجرد جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از 
مالک رسمی عباس دهقان محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 107 
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/03 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/03/17

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319014000219-1401/01/28- هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یاسرسالاری مقدم  فرزند رمضان بشماره شناسنامه 3031428811 صادره 
از جیرفت در دو دانگ مشاع ازششدانگ یک باب ساختمان مشتمل برطبقه فوقانی به مساحت ششدانگ118/84 
متر مربع پلاک - فرعی از573- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 573 -اصلی قطعه دو واقع در 
اراضی میانجاویه جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی خانم آفریده سالاری محرز گردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
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چاپ و لیتوگرافی: شاخه سبز
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ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

گزارش تصویری از عملکرد شهرداری عنبرآباد 
با سرپرستی مسعود علی توکلی

       تملک ،بازگشایی ،تسطیح-شن ریزی،زیرسازی و آسفالت خیابان شهید 
الله دادی

      عملیات شن ریزی،زیرسازی و ساماندهی و آسفالت خیابان شهید حمزه ای 
پلیس +۱۰ که انشاالله کار احداث بلوار در این معبر آغاز خواهد شد

         بازگشایی،زیرسازی و آسفالت ضلع شرقی میدان ابوالفضل)ع( که ضلع غربی 
آن در دستور کار می باشد.))احداث این میدان ضمن زیبایی این نقطه از شهر 

باعث روان سازی بار ترافیکی می گردد
        زیرسازی و آسفالت انتهای خیابان شهید مطهری

        زیرسازی و آسفالت معابر اورژانس۱۱۵ منتهی به خیابان عدالت)دادگستری(
        زیرسازی و آسفالت کوچه مجتمع نیروی انتظامی

        زیرسازی و آسفالت انتهای خیابان مالیات
        روکش آسفالت لاین های بلوار سردار شهید بینا تا اتصال به میدان بسیج
        روکش آسفالت بلوار شهداء از چهارراه گلزار شهدا تا دوراهی تالار باغ صبا

        اصلاح ،زیرسازی و آسفالت چهارراه امامت
        زیرسازی و آسفالت انتهای خیابان پاسداران

        تملک ،بازگشایی ،شن ریزی و زیرسازی معابر جدید و مهم ۲۴متری سرداران 
از ضلع شرقی میدان امام حسین)ع( و اتصال به کمربندی پیامبر اعظم )ص(

        تملک و بازگشایی انتهای خیابان طالقانی
       کاشت درختان خرما در چند نقطه مختلف فضای سبز

        تعمیر و راه اندازی موتور آب فضای سبز بعد از چندین سال بلاتکلیفی
        زیرسازی و ساماندهی معبر ورودی بهشت زهرا)س(

        ساماندهی و روشنایی پارک ها و معابر
        نصب و اتصالات لوله آبرسانی به بوستان شورا در شهرک امام )ره(
       همکاری در برگزاری یادواره شهدای شهرستان و سردار 

شهید سلیمانی در عنبرآباد
      همکاری در برگزاری شب شعر رضوی

      تعریض معابر مهم و پرتردد شهید مطهری شماره یک)کوچه شهید فرقانی(
       تعریض ورودی سلمان فارسی نبش چهارراه سلمان فارسی
      نصب آب نما در سه راهی فجر همراه با فضای سبز بسیار زیبا

      ساماندهی پارک محله ای عباس آباد و زیباسازی اسباب بازی های پارک
      لکه گیری آسفالت های سطح شهر

      پیگیری و آغاز به کار و انجام ۹۰ درصدی در جهت ساخت و افزایش اتاق های 
ساختمان اداری شهرداری

      خرید یک دستگاه کامیونت پرس زباله
      تعمیر خودروی آتش نشانی و خودروی مینی بوس پس از سالها بلاتکلیفی 

      تعمیر اساسی ۲ دستگاه ایسوزو پرس زباله و کمپرسی و یک دستگاه ۱۰ تنی 
که تاثیر بسزایی در فعالیت های واحد نقلیه خواهد داشت.

       شن ریزی و زیرسازی معابر خاکی سطح شهر به ویژه شهرک های جدید
      پرداخت حقوق های معوقه همراه با سایر مزایای نیروهای شرکتی مربوط به 

قبل از شروع سرپرستی
      پرداخت بدهی شهرداری از سنوات گذشته به تامین اجتماعی به مبلغ یک 

میلیارد تومان
      پرداخت بخش اعظمی از بدهی به  پیمانکاران و هزینه های جاری مبلغی 

حدود ۳ میلیارد تومان
       پرداخت حقوق و مزایای کارکنان به صورت منظم به طور کامل طی دوره 

سرپرستی
       خرید موتور کامل جهت راه اندازی کامیون ولوو پس از ۱۰ سال بلاتکلیفی به 

مبلغ ۲۵۰ میلیون تومان

    اصلاح کامل روشنایی های بلوار شهید بینا،باهنر و سایر نقاط سطح شهر
    خرید و شروع به نصب سولار )چشم گربه ای نور در شب (

جهت سرعت گیرهای سطح شهر
    خرید مخزن های زباله به تعداد ۳۰ عدد

    خرید و نصب پایه چراغ ها در میادین ولایت،شهداء،امام ره ،حسین )ع(، 
سه راهی فجر و پارک لاله های گمنام

    خرید و نصب ریسه های فول کالر رنگی زیبا با نورپردازی عالی در میدان 
آزادی )کمیته امداد(

   نصب برج های نوری در گلزار شهدا، سه راهی فجر و همچنین تعویض 
پروژکتورها در سایر نقاط شهر

   راه اندازی کارگاه تولید قطعات بتنی )جدول، موزاییک، بلوک(
    شن ریزی ، زیرسازی و آماده نمودن پیاده روی خیابان دولت جهت 

فرش موزاییک
    شن ریزی و زیرسازی شهرک نارنج

    ساماندهی بلوار خلیج فارس و شروع عملیات کانیو )از میدان بسیج تا 
بلوار سردار شهید بینا(

    تعمیر و راه اندازی پمپ آبشار کوه فجر
    نصب و راه اندازی چراغ راهنمای چهارراه امامت

    درخت کاری وگل کاری های زیبا در پارک ها، بلوارها و میادین سطح شهر
    راه اندازی فواره آب در پارک لاله های گمنام

     فرش موزاییک پیاده روی میدان آزادی و چهارراه سلمان فارسی
 )ساردوئی ها(

     تعویض جداول فرسوده بلوار سربازان گمنام آقا امام زمان عج

       خاکریزی،ساماندهی و کاشت درختان نارنج در بلوار سربازان گمنام آقا 
امام زمان عج

       ساماندهی ،نصب و راه اندازی یک خط کشتار به محل کشتارگاه
       پیگیری در جهت احداث جاده سلامت )کمتر از یک ماه آینده آغاز بکار 

خواهد شد(
       شن ریزی و زیرسازی معابر مسکونی جنب سپاه

       شن ریزی و زیرسازی معابر رسالت ۲،۴ 7 و۹ و معبر حاشیه پارک محله ای 
عباس آباد

       شن ریزی و زیرسازی ادامه خیابان فلسطین جنوبی 

و معبر روبه روی پارکینگ صدف
       شن ریزی و زیرسازی شهرک مسکونی متصل به خیابان فلسطین جنوبی

       شن ریزی و زیرسازی شهرک خداآفرین
       شن ریزی و زیرسازی معابر خاکی در خیابان شهید مطهری

       شن ریزی و زیرسازی معابر متصل به خیابان شهید حمزه ای
       شن ریزی و زیرسازی معابر موجود در شهرک فرهنگیان

       شن ریزی و زیرسازی معابر شهرک شهرداری
       شن ریزی و زیرسازی معابر شهرک مسکونی جنب تربیت بدنی

       شن ریزی و زیرسازی معابر شهرک نخل و برق تماما

       شن ریزی و زیرسازی معابر خاکی منطقه ۸
       شن ریزی و زیرسازی شهرک مسکونی خیابان دولت

       شن ریزی و زیرسازی معابر خاکی متصل به بلوار شهداء
       شن ریزی و زیرسازی شهرک فرهنگیان

       شن ریزی و زیرسازی شهرک مسکونی جنب پمپ بنزین بلوچستانی
       شن ریزی و زیرسازی کوچه های انتهای بلوار سربازان گمنام اقا امام زمان عج
       شن ریزی و زیرسازی تعدادی از معابر خاکی متصل به بلوار باهنر )محله 

مختارآباد()ادامه دارد(
       برگزاری جشن باشکوه نوروز باستانی در پارک لاله های گمنام

       فعالیت چشمگیر در تمامی اعیاد ملی و مذهبی
       احداث راست گرد از طرف خیابان شهید مطهری جهت ورود به خیابان 

سلمان فارسی
       خرید ، نصب و نورپردازی تندیس زیبای عاشورا در میدان امام حسین )ع(

       رنگ آمیزی جداول در سطح شهر بلوارها و میادین و پارک ها
       احداث آبنما انتهای خیابان شهید مطهری

       احداث و راه اندازی کارواش جهت واحد نقلیه
       تعامل و همکاری صمیمانه با دفتر امام جمعه محترم، فرماندار محترم و 

سایر ادارات

روابط عمومی شهرداری شهر عنبرآباد


